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Ankietę można było wypełniać w dniach 17-26 maja 2021 r. Informacja o niej była 

rozpowszechniana za pomocą środków elektronicznych przez profil miejski i funpage uchwała 

krajobrazowa w mediach społecznościowych. 

Wzięło udział aż 1249 osób, co stanowi prawie 3 % mieszkańców gminy Grodzisk Mazowiecki. 

Jest to bardzo wysoki wynik, najczęściej zainteresowanie na tym poziomie opracowania wynosi 1 do 

2%. Badanie miało charakter uproszczony i miało na celu pozyskanie ogólnej wiedzy na temat opinii 

publicznej w zakresie reklam. Jak wspomniano zainteresowanie przerosło oczekiwania i zebrany 

materiał stanowi bogate źródło wiedzy, szczególnie dzięki wypełnieniom pytań otwartych. 

16 wypełnień ankiety zostało wykonanych po terminie badania i nie zostały zaprezentowane w 

raporcie. 
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1 – zupełnie się nie zgadzam 

5 – zgadzam się w pełni 

(odpowiedzi 2,3 i 4 należy traktować jako pośrednie między odpowiedziami skrajnymi). 
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O

1. Tak ale ujednolicone do tych samych wymiarów i proporcji np. pola 1,5x3m a nie każdy jak 
chce 

2. Tak ale w równym formacie i jednolitej stylistyce 

3. Tak pod warunkiem, że jest to zrobione z głową. 

4. Tak, ale pod warunkiem jednolitości grafiki, rozmiaru i spójności  

5. Tak, ale pod warunkiem zachowania jakiejś spójnej/ podobnej stylistyki.   

6. Tak, ale spójne graficznie, np. Taka sama wielkość, równomierne rozmieszczenie. 

7. Tak, ale z ograniczeniem ich liczby i wielkości   

8. Tak, lecz max 3. Wielkościowe podobne do siebie. 
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9. Tak, o ile sa w podobnej kolorystyce i z zachowaniem estetyki 

10. Tak, pod warunkiem, ze będą spójne wizualnie  

11. ten chaos niszczy przestrzeń wspólną miasta!!!!  

12. To jest dramat wizualizacyjny 

13. To prywatna sprawa właściciela budynku 

14. Troche mało reklam, jescze z 2 sie zmieszczą  

15. Tylko gdy dotyczą działalności prowadzonej w danym obiekcie, a styl tablic jest spójny 

16. Tylko na siedzibie, i w sposób uporządkowany. Głównie imformacyjnie.  

17. Tylko wtedy, kiedy w tym obiekcie mieszczą się reklamujące się firmy 

18. Ujednolicony kształt, uporządkowane rozmieszczenie 

19. Ustalenie jednej lini tworzenia reklam. Np. kolor lub podświetlenie led 

20. W ogóle na nie, nie patrzę. Zbędne i za dużo. 

21. W ogóle nie powinno ich być w tym miejscu 

22. W takiej „estetyce” są niedopuszczalne 

23. W tym przypadku wygląda to fatalnie, jest okropnie dużo napisów, ktore sie zlewają i tworzą 
chaos.  

24. Wiele reklam na jedblnyn obiekcie ale jakos ulozone a nie troche takiego troche takiego aby 
to ladnie wygladalo 

25. Wiele, ale najwyżej 3 i umiarkowanej wielkości, zakomponowane 

26. Wyglada to nieestetycznie  

27. Wygląda to okropnie,jakoś i brak możliwości nawet rozszyfrowania poszczególnych 
elementów reklam 

28. Za granica jest lad i charmonia, firmy potrafia w odpowiedzialny sposob wkomponowac 
swoje reklamy w otoczenie. Reklamy sa dobrej jakosci. Piekne trzcionki i staranne 
wykonanie ktore swiadczy o firmie. Reklamy sa wizytowka.. 

29. Zakaz reklam na budynkach, płotach, ogrodzeniach  

30. Zanieczyszczenie wizualne! Dramat syf i pożoga. 

31. Zdecydowanie nie! To jest chaos informacyjny, brak estetyki przestrzeni miejskiej, 
drażniąca kolorystyka, przaśna forma reklamy 

32. zdecydowanie nie, dużo ładniej wyglądał by w tym miejscu jakiś ciekawy mural 

33. Zero reklam 

34. Zero reklam na obiekcie. Jedynie estetyczna napis przy budynku firmy 

35. żadnych reklam 

36. żadnych reklam 

37. Żadnych reklam nie powinno być na tej ścianie.  

38. Nie ma znaczenia ilość ale jakość  

39. Nie znoszę reklam na elewacjach budynków 

40. NIe.  Na te reklamy nikt nie zwraca uwagi i nie są one źródłem informacji. 

41. obrzydliwie , ale Gmina ten temat omijala szerokim lukiem , Ustawa krajobrazowa dawala 
szanse na zrobienie porządku z paskudnymi i chaotycznieumieszczanymi wszędzie gdzie 
to możliwe reklamami 

42. ogólnie jest to szpetne, ale idąc za wcześniejszą odpowiedzią "dopuszczam reklamy przy 
miejscu prowadzenia działalności" to min.3 z przedstawionych reklam tego właśnie dotyczą 
i są wskazówką dla szukających danego punktu handlowego 

43. okropnosc 

44. Powinno być zakazane wieszanie na budynkach 

45. Powinny zostać tylko te dotyczące oznakowania dojścia do punktu schowanego w mniej 
widocznym miejscu. 
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46. KAŻDA REKLAMA INNA I WYGLĄDA TO OKROPNIE BRAK ESTETYKI. 

47. Aby zachować estetykę rozłożenia 

48. Brzydkie  

49. Decyzja co umieścić należy do właściciela ściany/nieruchmości 

50. Do usunięcia WSZYSTKO 

51. Dopuszczalne, pod warunkiem ze panuje tam ład, a reklamy nie są niewyraźne, nie są 
zniszczone a przede wszystkim powinny być aktualne 

52. Gdyby te reklamy mialy jednakowy ksztalt, podobna stylistyke i w normalny sposob 
umiejscowione na budynku byloby ok. Teraz jes chaos i nie wyglada to dobrze. 

53. Gdyby wszystkie miały chociaż jednakowe wymiary i kolorystyke 

54. Jeśli uporządkowane i dodatkowo zasłaniają szpetny niewykorzystany element to tak, tak 
jjak na obrazku to nie 

55. Kilka jak najbardziej ale też nie za dużo bo nie zdąży się nic przeczytać 3-4sadze że byłoby 
optymalnie 

56. kilka reklam na jednym obiekcie jest ok jeśli wyglądają one estetycznie i są dobrze 
rozplanowane a nie "upchnięte" gdzie się da 

57. Kompletny chaos. Przejeżdżający przeczyta max 1 reklamę z powyższych. Nie tak 
chciałbym przedstawić swoje miasto przyjezdnym. 

58. Max dwie, trzy 

59. Mogą być, ale jako informacje w spójnych charakterze 

60. Moz gdyby były w jednym stylu i dotyczyły tylko firm znajdujących się w danym obiekcie.  

61. Moze byc pod warunkiem zachowania estetyki  

62. Można zamieścić wiele reklam ale ze smakiem. Tu reklamy zamieszczone są chaotycznie 
bez zachowanych odstępów, nie współgrają z obiektem i dodatkowo są brzydkie. Bez 
zrozumienia przez zamawiającego, że nie liczy się jedynie cena m2 to się nigdy nie zmieni. 
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O

1. A nie mogła by jeszcze wystawać poza budynek??? 

2. Aczkolwiek nie w miejscu nadającym się na promocje miasta 

3. Decyzja co umieścić należy do właściciela ściany/nieruchmości 

4. Duża reklama na całej elewacji brzydko wygląda 

5. Elewacja bez reklam byłaby dużo ciekawsza niż z takim koszmarkiem 

6. Elewacje bez reklam! 

7. Gigantyczne reklamy na elewacji szpecą miasto.  

8. Jedna ale w określonej kolorystyce i wielkości  

9. Jedna tak, ale nie takiej wielkosci  

10. Jeżeli już muszą być koniecznie to tak, ale naprawdę jak przeprowadziłam się do Grodziska 
uderzyła mnie ta "reklamoza" zwłaszcza jadąc ul. Królewską na wysokości Lidla. 

11. Kategorycznie nie.Budynkinpowinny zdobić, a nie szpecić. Mamy 2021 rok, jak czegoś się 
szuka to a Internecie, a nie po budynkach 

12. Lepiej wygląda niż dużo drobnych i każda z innej parafii. 
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13. Lepsza reklama od pustej ściany, jeżeli zamiast reklamy byłby np. Mural, to myśle ze 
byłoby to dobre rozwiązanie 

14. Ładny mural OK 

15. Ma to plusy pod warunkiem, ze wkomponowuje sie w otoczenie. 

16. Moze byc 

17. Mural byłby lepszy 

18. Na pewno nie taka wielka jak na przykładzie  

19. NIE DRMOLOWAĆ ELEWACJI REKLAMAMI. REKLAMOWAĆ MOŻNA SIĘ W INNY 
SPOSÓB. 

20. Nie ma znaczenia ilość ale jakość  

21. Nie mam przekonania czy w ogóle, ale w ostateczności tak 

22. Nie nie nie i jeszcze raz nie 

23. Nie podoba mi się, ale uważam że jest to zdecydowanie lepsze rozwiązanie niż wiele 
reklam na jednej ścianie  

24. Nie potrzebne sa takie reklamy. One szpecą miasto.  

25. nie za duża 

26. Nie znoszę reklam na elewacjach  budynków 

27. Nie, maksymalnie do 50 % powierzchni elewacji 

28. NIE. Idąc za wcześniejszą odpowiedzią "dopuszczam reklamy przy miejscu prowadzenia 
działalności". dodatkowo przedstawiona reklama dotyczy ogólnokrajowej sieci, której 
reklamy są wszędzie: w radio, w TV itp - wykorzystują przeważającą pozycję na rynku i 
niszczą mniejsze podmioty   

29. Nie. Miejscem na reklamy są Informatory drukowane przez Urząd Miasta oraz informacja 
internetowa. 

30. O ile jest dobrze wkomponowana w budynek (np w postaci muralu pasującego do budynku i 
otoczenia)  

31. Ok, tylko pod warunkiem uwzglednienia charakteru elewacji i dopasowania stylistyką 

32. Powinno być zakazane wieszanie na budynkach 

33. Reklama tego formatu przytłacza. Miasto zaczyna wyglądać jak gazetka z marketu. 

34. Reklama za duża, niszczy ład i wygląd przestrzeni 

35. Tak ale rozmiar reklamy powinien być ograniczony. Reklama wielkości 6 pięter to żadne 
rozwiązanie... 

36. Tak ale w niekrzykliwym, pasującym do otoczenia stylu 

37. tak jeśli nie zakrywa całej ściany 

38. Tak o ile jest to estetyczny mural a nie wielka krzykliwa plachta. 

39. Tak pod warunkiem, że jest to zrobione z głową. 

40. Tak, ale ładne, a nie takie coś 

41. Tak, ale nie tak duża  

42. tak, ale nie tak duża jak w przykładzie 

43. Tak, jeżeli dopasowana do wyglądu budynku i rejonu miasta 

44. Tak, pod warunkiem, ze będzie spójna wizualnie z budynkiem i reszta otoczenia 

45. Tak, pod warunkiem, ze objęłaby dosłownie całą ścianę 

46. Takich jak na załączonym zdjęciu zdecydowanie jak najmniej jednakże reklama może być 
również ładna (np w formie muralu); kwestia estetyki reklamy 

47. Takie reklamy na budynkach strasznie szpecą miasto i są kompletnie niepotrzebne 

48. to jest tak samo złe jak sto małych losowych tablic. Poza tym miasto powinno pobierać 
opłatę urzędową za 1mkw takiego czegoś np. 1000 zł za dzień. Wtedy samo zniknie 

49. To zależy od jej estetyki. Ta wpływa niekorzystnie na krajobraz miejski 
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50. Tu mógłby być mural wizytówka Grodziska 

51. W określonych lokalizacjach 

52. W określonym miejscu tak, nie może zasłaniać ładnych elementow krajobrazu i budynków  

53. w takich miejscach świetnie by się sprawdzały murale :) 

54. W takiej „estetyce” zdecydowanie nie 

55. Wcale 

56. Wedlug mnie dwie reklamy wygladaly by tutaj ok. Plaszczyzna jest bardzo duża, więc 
smialo 2reklamy, w mniejszym formacie. Jedna tez mogłaby byc odrobine mniejsza. 

57. wg mnie na elewacjach nie powinno być wcale reklam 

58. Wogóle brak reklam na elewacji 

59. Wolałabym jakies dobre murale.  

60. zależnie od miejsca, nie wszędzie to pasuje, ale czasem może być akceptowalne (np. na 
terenie czysto usługowym) 

61. Zależy od estetyki reklamy 

62. Zależy od reklamy 

63. Zamiast reklam warto pomyśleć o muralu 

64. Zbyt duża i nachalna. Jak się opatrzy to i tak jest pomijana 

65. Zdecydowanie nie! Lepszym rozwiązaniem byłyby murale zamiast reklam 

66. Zero reklam na elewacjach 

67. Żadnej reklamy 

68. żadnych reklam 

69. żadnych reklam 
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1. Akceptowalny jest niewielki szyld (jak ten nad sklepem z alkoholami). Wielka płachta 
"weselnego specjalisty"  - absolutnie nie.  

2. ANI JEDNEJ REKLAMY NA BUDYNKACH W SZCZEGÓLNOŚCI NA DOMACH, 
BLOKACH. 

3. Brak reklam na obiektach 

4. Brak reklamy na obiektach 

5. Czy taka reklama koniecznie ma być na budynkach? zazwyczaj wyglądają szpecąco. Na 
swój prywatny dom niczego bym nie powiesiłam, nawet reklamę własnej firmy.  

6. Decyzja co umieścić należy do właściciela ściany/nieruchmości 

7. Fatalna, bo w nocy się świeci  

8. firma na swoim budynku/ siedzibie  jedna reklamę 

9. jak wyżej, reklama powinna być sztuką. 
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10. Jakość reklam a nie ich ilość na budynku ma znaczenie 

11. jeden adres = jedna reklama 

12. Jedynie gdy swoją estetyką wpasowuje się w przestrzeń (np. w ramach jednolitych szyldów 
w danym obszarze). 

13. Jedynie nazwa firmy która się znajduje w budynku 

14. Jestem przeciwniczką reklam na elewacjach budynków. Reklamy je szpecą. Czym innym 
jest logo sklepu, który się w budynku znajduje, a czym innym reklama 

15. Jeżeli będą spójne to chyba nie byłoby tak źle, gdyby bylo więcej ale tez bez przesady. Ja 
np. Zwracam uwagę na max.2reklamy. Jeżeli jest wiecej nie moge skupić wzroku na żadnej 

16. Jeżeli już koniecznie to tak, ale czy naprawdę te reklamy są niezbędne? Zwłaszcza np. na 
starych kamienicach? 

17. lepiej jeden niż więcej, ale najlepiej wcale 

18. maksymalnie jedna reklama, i na pewno nie w takiej formie. dyskretna, ładna.  

19. małe zgrabne szyldy a nie banery 

20. Moze byc jeden obiekt i jedna reklama ale mała a nie na całą  ścianę  

21. Mysle ze trudno bedzie zdecydowac czyja reklama jezeli np najemcow budynku jest wiecej 
ktorzy chca sie reklamowac? 

22. na elewacjach nie powinno być reklam, tylko skromny szyld w miejscu usługi/sklepu 

23. Na obrazku jest reklama oraz szyld sklepu na jednej płaszczyźnie. Tego już za dużo.  

24. nawet szyldy powinny być ograniczone (chyba że tu mówimy o szyldach) 

25. Nie dla reklamy wielkoformatowej i na bilbordach 

26. Nie musi tak być o ile  jest to zrobione z głową. 

27. Nie wiem, czy takie ściany powinno się wykorzystać na reklamy. Psuje to jednak krajobraz. 

28. Nie znoszę reklam na elewacjach budynków 

29. Nie, ale reklamy spójne graficznie 

30. Nie, pod warunkiem ze nie są to plakaty wyborcze  

31. Nie. Tylko same szyldy, usystematyzowany styl, kolorystyka, określone miejsce dla szyldu i 
jego wielkość  

32. niepotrzebne w przestrzeni miejskiej, wystarczy internet! 

33. Obiektem jest budynek czy ściana? 

34. Ok, ale wazna jest jakosc tej reklamy, ta na zdjeciu jest nieakceptowalna 

35. One są po prostu brzydkie 

36. Ostatecznie tak, pod warunkiem, że reklama jest estetyczna i zachowana w ogólnie 
przyjętej stylistyce 

37. Piękny kawałek pofałdowanej szmaty.  

38. pod warunkiem, że reklama dotyczy działalności w danym obiekcie 

39. Powinna być reklama-szyld nad wejściem i koniec 

40. Powinno być zakazane wieszanie na budynkach 

41. Prosty szyld bezpośrednio w pobliżu danego punktu usługi w zupełności wystarczy 

42. Reklama na obiekcie tylko i wylacznie wtedy gdy prowadzona jest tam reklamowana 
dzialalnosc. 

43. rozumiem, że maksymalnie jeden obiekt kedna reklama, ale wolałbym mniej niz jedna 
reklama na kazdym obiekcie w miescie 

44. Tak ale reklama dotyczy obiektu na ktorym wisi. 

45. Tak ale w niekrzykliwym, pasującym do otoczenia stylu 

46. Tak, jeśli jest to siedziba firmy  

47. Tak, pod warunkiem, ze będzie spójna wizualnie z budynkiem i reszta otoczenia 
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48. Tak, z zaznaczeniem, ze reklama powinna byc dostosowana do charakteru otoczenia oraz 
estetyczna. Tu na przykladzie widac źle/niechlujnie naciągnięty baner, przez co widac 
poprzednią reklamę.  

49. Ten przykład pokazuje dwie reklamy na jednym budynku. Jedna reklama o ograniczonym 
rozmiarze i zgodna z założeniami wizualnymi przyjętymi dla całego miasta byłaby 
dopuszczalna . 

50. to będzie cięzkie w realizacji, interpretacji i rozstrzyganiu sporów 

51. To jest dopuszczalne jeśli w tym konkretnym miejscu znajduje się siedziba firmy, której 
reklama dotyczy 

52. to jest zaśmiecanie. Budynek, jego architektur, ELEWACJA - TO CZĘSTO DZIEŁO SZTUKI 
! 

53. To zależy 

54. tu nie chodzi o ilość reklam tylko o brak jakiejkolwiek spójności graficznej. To jest 
najgorsze.  

55. Tylko informacja o firmie przy wejściu do budynku 

56. Tylko jesli jest stonowana i w kolorystyce elewacji 

57. Tylko jeśli forma graficzna jest estetyczna i nie zasłąnia detalu architektonicznego budynku, 
mały szyld dopuszczalny  

58. Tylko małe, dyskretne szyldy. 

59. Tylko w siedzibie firmy 

60. Ujdzie, ale lepiej nie 

61. W Grodzisku większość reklam jest nachalnych i kiczowatych 

62. wszystkie takie reklamowe koszmarki wyrzucić z miasta i zakazać. W niemieckich 
miasteczkach żadne szmaty czy tablice reklamowe nie wiszą. W dobie cyfrowej wszystko 
jest dostępne on-line 

63. Zależy jaka wielkość tej reklamy  

64. zależy od reklamy 

65. zależy od umiejscowienia obiektu 

66. Zero reklam 

67. Żadnej reklamy 

68. żadnych reklam 

69. Żadnych reklam wielkoformatowych 
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1. A tutaj to te eklamy chyba nawet niekatualne. Warto też o to zadbać by były aktualne i 
estetyczne.  

2. Bez zawłaszczania miejsc reprezentacyjnych! 

3. Chaos, chaos. Jaki gust reklamodawcy, taka reklama. 

4. Decyzja co umieścić należy do właściciela ściany/nieruchmości 

5. JEDEN FORMAT ALE TYLKO NA TABLICACH BEZ BUDYNKÓW 

6. każdy pzrypadek jest inny, nie można generalizować 

7. mogą być 

8. Nie wygląda to estetycznie aczkolwiek fajnie, że jest jakakolwiek wskazówka, ze należy 
skręcić właśnie tutaj aby dojechać do danego obiektu.  
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9. Oczopląs... 

10. Powodują chaos 

11. Tak, pod warunkiem ze ich treści są aktualne 

12. To jest chyba największa zmora i wygląda paskudnie. Uważam, że fajnym rozwiązaniem 
jest billboard czy jakiś stand z możliwością rotacji reklam (Kilka reklam, które zmieniają się 
miejscami).  

13. wg mnie nie powinno być tego typu reklam, tylko szyld w miejscu usługi/sklepu 

14. Zalezy od lokalizacji 

15. Zdecydowanie Nie. Jest to chaos informacyjny na ktory nikt nie zwraca uwagi.. 

16. Zero reklam 

17. żadnych reklam 

18. Żadnych reklam wielkoformatowych 
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1. Ale dużo mniejsze, nie zasłaniające zieleni i widoków które być może będa piękniejsze 

2. czasami... 

3. Decyzja co umieścić należy do właściciela ściany/nieruchmości 

4. dopuszczalna ale z pewnymi ograniczeniami  - nadrzędna musi być zawsze estetyka 

5. Dopuszczalnośc trzeba rozpatrywac indywidualnie patrząc na lokalizacje i współgranie z 
ogólnym haosem 

6. I w ustalonej stylistyce 

7. im mniej takich reklam, tym lepiej 

8. Jak już musza  

9. Jedna taka forma maksymalnie. 

10. Jesli jest taka koniecznosc to dopuszcalna jest ta forma. Najlepiej aby byl brak duzych 
reklam i bilbordów. 
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11. Jeżeli będą w podobnej stylistyce i nie zasłaniające pejzaży  

12. jw 

13. lepiej powtarzalne niż różne, ale najlepiej wcale 

14. Najlepiej ro wygląda że wszystkich przedstawionych przypadków jednak nadal jest to 
szpecącą reklama 

15. Nie można odpowiedzieć tak lub nie. Reklamy nie mogą być pstrokate, każda na inna 
modłę. Muszą być spójne wizualnie jako całość  

16. Nie musza się powtarzać, ograniczona ilość wystarczy  

17. Nie podobają mi sie tego typu reklamy jak na zdjęciu.  

18. NIe. Nikt na to nie zwraca uwagi. Jeśli poszukuję firmy handlowej,czy usługowej  to 
podstawą poszukiwań są profesjonalne źródła informacji, a nie przypadkowa reklama. 

19. Ograniczyć  radykalnie ilość reklam 

20. Ostatecznie... 

21. Powtarzalne formy blisko siebie brzmi dobrze o ile nie sa to mury z bilboardow jak na 
zdjeciu. 

22. powtarzalne formy bliso siebie, ale tylko w nielicznych, wyznaczonych do tego miejscach, 
nie na budynkach 

23. Reklamy bardzo niszczą miasto. Tylko jednolite logo przy siedzibie firmy 

24. Tak ale ograniczone ilosciowo do minimum 

25. Tak ale w też w podobnym stylu 

26. Tak ale, zbyt wiele tych form też zasłoni miasto i uczyni z niego śmietnik wizualny. 

27. Tak, ale dostosowane wielkością i leyautem 

28. Tak, ale nie 10 

29. Tak, ale nie 20 w rzędzie wzdłuż ulicy. Maksymalnie 2-3 moim zdaniem w jednym skupisku.  

30. Tak, ale nie przysłaniające innych obiektów. 

31. Tak, ale nie za duże 

32. Tak, ale niekoniecznie wielkie jak bilbordy.  

33. Tak, ale ograniczona ilość. To ma być reklama a nie bariera dźwiękowo słoneczna.  

34. tak, ale w wybranych miejscach m.in. nie przy drogach 

35. Tak, o ile jest ich mało, a nie ogromne płoty z reklam zasłaniające wszystko.  

36. Tak, pod warunkiem, ze będzie spójna wizualnie z otoczeniem 

37. Tak, wygląda porządnie i chce się tę reklamę przeczytać 

38. Takie jak na zdjęciach w miejscach jak parking przy markecie itd. w schludnej formie 
wydaje się być kompromisem ale na litość nie wszędzie 

39. To zależy od umiejscowienia reklam. Nie wszędzie to pasuje 

40. tylko przy swojej firmie  jedna reklama 

41. Tylko w bezpośrednim sąsiedztwie danego sklepu 

42. Tylko w siedzibie firmy 

43. Ujdzie 

44. Ujdzie np na parkingu jesli nie jest to centrum miasta  

45. W ogóle bez 

46. W razie potrzeby sprawdzam w Internecie, gdzie informacje są aktualizowane dużo 
szybciej, niż na takich plakatach.  

47. W tej samej szacie graficznej 

48. W wyznaczonych do tego miejscu, poza centrum, tylko jeśli nośniki są takie same 

49. Wcale 
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50. Wywalić wszystko. Jest internet.  

51. Za dużo reklam.  

52. zależnie od miejsca i woelkości tablicy, np. na terenach czysto usługowych - akceptowalne, 
a w centrum miasta - niekoniecznie 

53. Ze wszystkich tych opcji wygląda najlepiej, ale naprawdę marzy mi się świat bez reklam 

54. zero reklam 

55. Zero reklam 

56. Żadnej reklamy 

57. żadnych reklam 

58. Żadnych reklam wielkoformatowych 
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1. Cos okropnego. 

2. Decyzja co umieścić należy do właściciela ściany/nieruchmości 

3. im mniej takich reklam tym lepiej 

4. Jeśli nie zajmuja całej przestreznie i nie zasłaniają znakówm drogowych są dopuszczalne, 
ale przesada zawsze jest zła 

5. jw 

6. koszmar 

7. litości - niech to będzie zakazane albo lepiej słono płatne dla miasta jako koszt przestrzeni 
publicznej 

8. Może być 

9. na ogrodzeniu - nie, najwyżej tylko 1 mała informacja o działalności, wolno stojące - nie 
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10. Nie podobają mi sie tego typu reklamy jak na zdjęciu. 

11. Nie. Prezentowany obrazek to katastrofa.  

12. Oczopląs 

13. Tak, pod warunkiem ze właściciel ogrodzenia sie zgodził na powieszenie reklam  

14. Tak, pod warunkiem, ze będzie spójna wizualnie reszta otoczeniem 

15. Tylko w siedzibie firmy 

16. W tym konkretnym przypadku całą mają uwagę skupia reklama, która jest najwieksza. Na 
reszte kompletnie nie zwróciłabym uwagi. 

17. WOLNO STOJĄCA I JEDNEGO FORMATU BY NIE POWSTAWAŁ MISMASZ Z 
REKLAMAMI. 

18. Wywalić wszystko. Jest internet.  

19. Za dużo  

20. Zalezy od lokalizacji  

21. Żadn ej reklamy 

22. żadnych reklam 

23. Żadnych reklam wielkoformatowych 

 
 
 



21 | S t r o n a  
 

 

  

1. Absolutnie nie! 

2. Do usunięcia wszystko 

3. jest dopuszczalne, ale nie podoba mi się 

4. jw 

5. Konkretne zasady co do wymiarów, wielkości i umiejscowienia, zasady równe dla 
wszystkich 

6. koszmar 
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7. nie, bo uważam że reklamy/szyldy powinny być usytuowane zgodnie z zaleceniami i w 
podobnej stylistyce np. jak na starym mieście w Warszawie 

8. Rak oczu. Wystarczyłby jednolity mały NIEPODŚWIETLANY napis nad witryną.  

9. Są uzasadnione przypadki, pomagające znaleźć lokal. Jeżeli będą w jednakowej, 
niekrzykliwym stylizacji, ich rozmieszczenie jest mniej istotne. 

10. TO JEST WŁAŚNIE ŚMIETNIK 

11. Tylka szyldy 

12. zdecydowanie paskudny chaotyczny obrazek 

13. Zero reklam 
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1. Ale po co te kolorowanki w przestrzeni publicznej? Nie.   

2. Decyzja co umieścić należy do właściciela ściany/nieruchmości 

3. Dobrze by było zachować jeszcze wspólną kolorystykę 

4. Jakby były w spójnej kolorystyce to też by dobrze wyglądało. Za przyklad galeria Mokotów i 
jej wewnetrzne oznakowania sklepów) 

5. Jedynie przy zachowaniu spójnej (dla całej okolicy), dostosowanej do otoczenia formy. 

6. Jeśli konieczne, to ta forma najmniej razi.  

7. lepiej 
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8. nad konkretnym sklepem - konkretna reklama/ szyld / baner itp 

9. O tyle o ile.  

10. Od biedy 

11. Ok, ale jakiś wspólny estetyczny mianownik. I tylko jeśli to są szyldy i oznaczenie danego 
miejsca i dzialalnosci  

12. słabe estetycznie 

13. Tak ale przy zachowaniu podobnej kolorystyki 

14. Tak ale w innej estetyce 

15. Tak, ale jeżeli to faktycznie są szyldy placówek w danym budynku. 

16. tak, ale np. w jednej kolorystyce... 

17. Tak, ale pod warunkiem spójnej szaty graficznej. Te szyldy reklamowe w takiej kolorystyce 
nadal wyglądają jak pstrokate lampki choinkowe 

18. Tak, ale szyldy mogłyby być do siebie bardziej zbliżone estetycznie 

19. tak, ale ten sam styl reklam, a nie pstrokatość 

20. Tak, ale tylko wówczas, gdy są wystandaryzowane w zakresie formy, wielkości, stylu i 
kolorystyki 

21. Tak, ale ujednolicone graficznie.  

22. Tak, ale w tym samym stylu i kolorystyce.  

23. tak, ale z przyjęciem ograniczeń np co do rozmiaru i kolorystyki i proporcji między 
rozmiarami obiektu i reklam.. Estetyka musi byc nadrzędna. 

24. tak, jeżeli jest to siedziba/oddział firmy 

25. Tak, pod warunkiem estetycznego wyglądu 

26. Tak, pod warunkiem, ze będzie spójna wizualnie z budynkiem i reszta otoczenia 

27. Tak, przy zachowaniu ujednoliconej kolorystki 

28. Troche lepiej ale te reklamy sa brzydkie i tandetne. Nie skorzystal bym z tego salonu urody 
nawet za darmo. 

29. Trochę lepiej to wyglada 

30. Tylko przygotowane wg wytycznych na wzór np. rozwiązań z Gdańska 

31. Ujdzie 

32. Wystarczy witryna 

33. zachowanie osi, ale nie w ten sposób co na zdjęciu bo te reklamy do siebie nie pasują 
kształtem  

34. Zdecydowanie lepiej 

35. Zero reklam 
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1. 3 miesiące 
2. 3 miesiące - likwidacja baneru to jest chwila , internet jest dobry do reklamowania się 

. 
3. 3 miesiące wystarczy 
4. 5 lat 
5. 5 lat 
6. 5 lat. Jako zachętę można by wprowadzić ulgę jednorazową w podatku od lokalu 

(obliczaną np.: jako nie reklamy równy cenie za nie lokalu) 
7. 6 MIESIĘCY 
8. 6 miesięcy  
9. 6 miesięcy  
10. aa 
11. brak 
12. Do roku czasu. Miasto powinno umożliwić właścicielom wyrzucenie reklam bez 

kosztów na PSZOK.  
13. dostosowanie powinno być dobrowolne 
14. dostosowaniu nie mogą podlegać reklamy posiadające pozwolenia na budowę 
15. Gmina  zmarnowala kilka lat nic nie robiącw tej sprawie. Uchwala krajobrazowa mogła 

zostać podjęta juz kilka lat temu  
16. im szybciej tym lepiej 
17. im szybciej tym lepiej, ale może gmina będzie mogła wesprzeć te podmioty, które 

zrobią to wcześniej. 
18. Indywidualne rozwiazanie porblemu jak najszybciej 
19. Jak najmniej śmiecenia krajobrazu  
20. Jak najszybciej  
21. Jak najszybciej  
22. Katastrofy powinno się naprawiać jak najszybciej ;)  
23. maks jeden rok 
24. Max 1 rok lub szybciej 
25. max.  3-6 miesięcy 
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26. Moim zdaniem reklamy wielkoformatowe powinny zostac usunięte natychmiast bez  
możliwości założenia ich ponownie 

27. NA ZAWSZE 
28. Natychmiast  
29. Natychmiast  
30. nie oczekuję 
31. Nie oczekuję wprowadzenia 
32. nie przesadzajmy to nie lot w kosmos, rok spokojnie wystarczy to nie są jakieś wielkie 

koszty zwłaszcza, że większość reklam i banerów jest starych i zniszczonych i szpeca 
zamiast do czegokolwiek zachęcać 

33. Nowe reklamy według nowych zasad, istniejące przy okazji remontów lub z 
zachętą/wsparciem gminy 

34. okres minimalny to może być miesiąc bo nie ma tu mowy o kosztach, które ktoś ma 
ponieść. Już zapłacił za dziką reklamę więc niech ją zdejmie i niczego nie wiesza 

35. Pół roku 
36. radykalnie od uchwalenia 
37. Tyle, ile bedzie konieczne.  
38. w sytuacji kiedy większość małych firm im lokalnych przedsiebiorców walczy o 

przetrwanie czas powinien być wydłużony lub konieczna jest pomoc w promocji 
lokalnych przedsiebiorców, czy dostosowania ich banerów i reklam do wymogów-tak 
by nie obciążać ich dodatkowymi kosztami w momencie borykania sie z problemami 
pandemi i jej skutków. 

39. Zero reklam, wyglądają okropnie 
40. zróżnicowane w zależności od legalności obiektu - jeśli nośnik jest legalny nawet 5 lat, 

jeśli reklama jest nielegalna bo np. niezgodna z mpzp - miesiąc 
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1. aa 

2. Bez obszaru obostrzeń 

3. bez sensu wgl jakies kombijace bo wam sie kurwa reklam nie chce 

4. Brak reklam w parkach, obiektach objętych ochrona,  

5. cały grodzisk bez reklam 

6. cały Grodzisk ma w gruncie rzeczy dosyć ekstensywną zabudowę, od reszty centrum 
wyraźnie sie odcinają ulice 17 Stycznia (część) i 11 Listopada (deptak), które mogłyby być 
odrębnie traktowane, więc ten obszar centralny mógłby być rozbity na 2 strefy: A - te 2 ulice 
z nieruchomościami przyległymi i B - reszta, przy czym strefę B można ew. połączyć z 
resztą obszaru miasta, np. szczególnie traktując główne obiekty usługowe (obiekty 
handlowe, urzędy i inne budynki usług "publicznych") 

7. Cały Grodzisk powinien mieć jednolite zasady., Cały miasto, bo w przeciwnym przypadku 
na granicy obszarów będzie natłok reklam. 

8. Cały Grodzisk powinien mieć jednolite zasady., cały powiat 

9. Cały Grodzisk powinien mieć jednolite zasady., Dlaczego dzielnica Łąki mogłaby być 
oszpecana? Jej mieszkańcy płaca takie same podatki. NIe wystarczy tam dzika 
deweloperka? 

10. Cały Grodzisk powinien mieć jednolite zasady., gmina powinna miec te same zasady. 

11. Cały Grodzisk powinien mieć jednolite zasady., Grodzisk plus gminy przyległe  

12. Cały Grodzisk powinien mieć jednolite zasady., Rzeczywiście w wyznaczonym obszarze 
obostrzenia są najbardziej potrzebne ale to co się dzieje na obrzeżach - znowu nawiązuję 
m.in. do ul. Królewskiej to horror i tym też trzeba się zająć. 

13. Centrum może być, ale proponuje dodać wszystkie główne ulice wjazdów do Grodziska 
Maz. tzn DW 719, DW 579, droga z Ksiazenic 

14. Dla całego grodziska jednolite zasady ale w szczególności dla głównych arterii 

15. glowne ulice powinny byc wolne od reklam 

16. Jak dla mnie te reklamy szpecą nasze piękne miasto. Dokonują zakupu nie kieruje się nimi. 
Wzbudzają tylko obrzydzenie. Proponuje w nie ograniczyć, a usunąć w wybranej lokalizacji 

17. Jak najmniej reklam 

18. Mniej w całym miescie 

19. Na początek może być 

20. nie powinno być takich obostrzeń 

21. Obszar powinien zostać poszerzony o okolice targowiska miejskiego i tereny przylegające 
do ulicy Żyrardowskiej/Królewskiej na terenie całej gminy 

22. Od południa co najmniej do linii Sadowej, a nawet Mokronowskich 

23. ograniczyćreklamy 

24. Proponuję dołączyć głównie drogi wylotowe (Mazowiecka na Siestrzen, Królewska na 
Milanówek, plus wyjazdowa na a2 jako również objęte specjalnymi zasadami). To właśnie 
tam się dzieje duża samowolka i wszystko jednocześnie. 

25. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., +Północna część 
Grodziska  

26. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., 3 maja aż do Milanówka 

27. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Caly Grodzisk z 
doraznymi restrykcjami w zakresie reklam. Centrum moze miec wieksze /dodatkowe 
restrykcje . 

28. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Całe miasto niech nie 
będzie zasmiecone 

29. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Cały ciąg od wjazdu do 
Grodziska od strony Żyrardowa powinien być traktowany bardziej restrykcyjnie. To samo 
dotyczy kierunku na Milanówek. Zadbajmy o pełny obraz miasta. 

30. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Cały grodzisk 
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31. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Cały Grodzisk bez 
reklam 

32. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Cały Grodzisk 
Mazowiecki+Gmina Grodzisk Mazowiecki 

33. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Cały Grodzisk powinien 
mieć jednolite zasady., Cała gmina nie tylko miasto  

34. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Cały Grodzisk powinien 
mieć jednolite zasady., cała gmina powinna mieć jednolite zasady. Wiele wiosek jest 
oszpeconych reklamami. 

35. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Cały Grodzisk powinien 
mieć jednolite zasady., Cały Grodzisk 

36. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Cały Grodzisk powinien 
mieć jednolite zasady., Cały Grodzisk powinien być objęty ograniczeniami w zamieszczaniu 
reklam 

37. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Cały Grodzisk powinien 
mieć jednolite zasady., Jednolite zasady lub dołączenie zwiększonych restrykcji terenów w 
pobliżu terenów zielonych 

38. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Cały Grodzisk powinien 
mieć jednolite zasady., Obszar powinien dotyczyć całego miasta 

39. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Cały Grodzisk powinien 
mieć jednolite zasady., Poszezyc obszar o łaki  

40. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Cały Grodzisk powinien 
mieć jednolite zasady., Reklamy obrzydzają miasto. 

41. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Cały Grodzisk powinien 
mieć jednolite zasady., Z pewnością warto rozważyć także obszar Stawów Walczewskiego, 
problemem są również reklamy wzdłuż ul. Królewskiej. 

42. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Cały Grodzisk powinien 
mieć jednolite zasady., zasady powinny obejmować też obrzeża Grodziska 

43. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Dla mnie na terenie całej 
gminy powinny obowiązywać obostrzenia 

44. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Drogi dojazdowe do 
miasta 

45. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Dzielnica Łąki, osiedle 
Kopernika, okolice wiaduktu, w szczególności wjazdy do miasta.  

46. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Grodzisk Mazowiecki + 
Gmina Grodzisk Mazowiecki 

47. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., na południu aż do 
Sadowej (a nie Cichej) 

48. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Na terenach wiejskich 
np. w Książenicach, Adamowiźnie, Opypach jest za dużo banerów na płotach. Wygląda to 
strasznie. 

49. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., najważniejsze są drogi 
dojazdowe, tam reklamy koszmarnie psują otoczenie 

50. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Objąć obszarem bardziej 
restrykcyjnych obostrzeń cały pas usuługowy wzdłuż ulicy Królewskiej aż do granicy miasta 
na rzece Rokitnicy. 

51. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Obszar dzielnicy Łąki tez 
jest obszarem mieszkalnym i obostrzenia powinny tam obowiązywać 

52. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Obszar powinien zostać 
powiększony szczególnie o ciąg komunikacyjny wzdłuż ulicy Królewskiej i Żyrardowskiej. 
Gdy przejeżdża się przez miasto reklamy na tych ulicach są najbardziej widoczne i 
najbardziej odrzucają przejezdnych. 

53. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Okrężna i piaskowa  

54. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., pas drogowy wciągu DW 
719 i 579 w granicach gminy, ul. Montwiła/Osowiecka, ul. Nadarzyńska/Mazowiecka 

55. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Powiększenie  obszaru 
na całą gminę, krajobraz wsi również jest zaśmiecony reklamami, bilbordami itp  

56. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Powiększenie o dzielnice 
Łąki  
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57. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Powiększenie zabytkowy 
cmentarzi otaczające go ulice oraz posesje po drugiej stronie ulicy Okulickeigo 

58. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Powiększyć na zachód 
aż do rzeki Rokitnicy 

59. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., powiększyć obszar za 
granicę okulickiego, do ulicy teligi. ujednolicić reklamy na ulicy królewskiej i sienkiewicza.  

60. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Proponuje jednolite 
zasady dla całej gminy. Grodzisk jak najbardziej powinien być uporządkowany ale w 
Książenicach gdzie mieszkam, i w drodze do Książenic, również jest wiele do 
uporządkowania. Z mojego doświadczenia Polska i Grodzisk bardziej przypomina pod 
względem ładu krajobrazowego kraje 3go świata (Kair jest tego świetnym przykładem) niż 
rozwinięte kraje zachodniej europy np. Francja. Proszę zróbcie Państwo porządek z tymi 
reklamami. To co sie dzieje obecnie to jakaś masakra! liczę, że za przykładem Grodziksa 
pójdą inne miasta i gminy! 3mam kciuki! 

61. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Proponuję cało miasto 
większe obostrzenia, a gmina uchwała krajobrazowa. 

62. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., ulice wylotowe z miasta, 
w tym dojazd do autostrady a2 

63. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., uwzględnienie głównych 
dróg wjazdowych od granicy gminy  

64. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., W czym centrum 
Grodziska jest lepsze od pozostałych terenów. Moim zdaniem wszędzie powinne być 
równie surowe reatrykcje. 

65. Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Wzdłuż Nadarzyńskiej do 
granicy miasta 

66. Proponuję zmniejszyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Cały Grodzisk powinien 
mieć jednolite zasady. 

67. Proponuję zmniejszyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Cały Grodzisk powinien 
mieć jednolite zasady. 

68. Proponuję zmniejszyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Proponuję zmniejszyć 
obszar, natomiast ustalić w nim ściślejsze restrykcje 

69. Pytanie jakie konkretnie miałyby to być obostrzenia. 

70. Reklamu w jednym miejscu w broszurach, książce czy dla idących z z duchem  
noweczesnosci w internecie (powinna być jedna strona zawierającą reklamy  posegrowaba 
tematycznie itp.)  

71. Reklamy pomagają się rozwijać przedsiębiorcą i nie powinno być ograniczeń. 

72. Są ważniejsze sprawy niż reklamy, brud, psie odchody, brak koszy na śmieci,  wysypujące 
sie z pojemnikow na zużyte ubrania rzeczy, ścieżki rowerowe, raczej ich brak 

73. Tereny prywatne, ściany, ogrodzenia - żadnych regulacji. Regulacja tylko na terenach 
miejskich\ 

74. Uważam że oprócz wyżej wymienionego obszaru warto by zwrócić uwagę na główne ulice 
poza nim 

75. wjazdy do Grodziska wyglądają bardzo źle, chaos reklamowy przy głównych drogach to 
koszmarna wizytówka miasta zniechęca 

76. Zgadzam się z propozycją., Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi 
poniżej., Cały Grodzisk powinien mieć jednolite zasady., Obostrzenia dla całego Grodziska. 

77. Zgadzam się z propozycją., Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi 
poniżej., Chciałbym aby wjazd do grodziska od strony autostrady został objęty ustawa   

78. Zgadzam się z propozycją., Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi 
poniżej., Od południa do torów WKD 

79. Zgadzam się z propozycją., Proponuję zmniejszyć obszar. Propozycja w odpowiedzi 
poniżej. 

80. Zgadzam się z propozycją., Proponuję zmniejszyć obszar. Propozycja w odpowiedzi 
poniżej. 

81. Zgadzam się z propozycją., Proponuję zmniejszyć obszar. Propozycja w odpowiedzi 
poniżej., Proponuję powiększyć obszar. Propozycja w odpowiedzi poniżej., Cały Grodzisk 
powinien mieć jednolite zasady. 

82. Zgadzam się z propozycją., winno się odróżnić reklamy komercyjne od akcji społecznych 
:np. stop przemocy, alkoholizmu tip  
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1. Szpecą one nasze miasto, zamiast natury i ciekawej architektury widzimy tutaj jedną wielką 
reklamę.  

2. 1. Jest sporo do zrobienia, zwłaszcza w rejonie Placu Wolności. Plac powinien być "wizytówką" 
2. Budynki użyteczności publicznej (nie tylko urzędy) też powinny "świecić przykładem", 3. 
warto zadbać o estetykę tego, co kryje się pod nośnikami reklamowymi. 4. warto przekonywać 
mieszkańców i lokalnych przedsiębiorców, że to zmiana na lepsze - może prezentować 
przykłady z innych miast o podobnej wielkości?  

3. A co z ogromną reklamą w centrum miasta? Ogromna, rozpraszająca kierowców i oszpecająca. 
Ten ogromny telewizor powinien zniknąć w pierwszej kolejności 

4. Absolutny zakaz, internet jest od reklamowania się  

5. Akceptowalne są niewielkie szyldy o ujednoliconym rozmiarze i stonowanej kolorystyce, nad 
wejściami i witrynami lokali, w których mieszczą się reklamowane nimi sklepy i usługi.  

6. Bajzel 

7. Bałagan w reklamach rozprasza, w efekcie którego nie zapamiętuje żadnej treści.  

8. Bałagan, tandeta jak na jarmarku przy wschodniej granicy. Wszystkie banery i reklamy do 
usunięcia!  

9. Banery informacyjne (jak np. Z informacją dotyczącą szczepien) powinny zastąpić reklamy  

10. banery reklamowe powinny być utrzymane w czystości, a zniszczone-zdejmowane; płoty to nie 
miejsce reklamowe 

11. Banery reklamowe w Grodzisku Mazowieckim, powinny zostać ograniczone do minimum. 
Jednocześni miejsca reklamowe które pozostaną, powinny być unowocześnione do dzisiejszych 
standardów jak np. telebimy. 

12. Banery, reklamy wielkoformatowe tylko psują wygląd miasta i gminy. Pomysłem, który działa 
np w małych włoskich miasteczkach jest ujednolicenie szyldów firm i usług w centrum miasta. 
Wygląda to schludnie i nadaje ład. 

13. Bardziej stonowane kolory, zero reklam wyświetlanych na wielkoformatowych ekranach bo 
oślepiają kierowców 

14. Bardzo czekam na uchwałę krajobrazową. Już czas. Firmy może potrzebują się reklamować, ale 
my mamy potrzebę i prawo do przyjemnej przestrzeni do życia. Niech reklamują się z 
poszanowaniem tego naszego prawa albo skorzystają z innych możliwości (choćby internet).  

15. Bardzo dobrym przykładem i wzorem, jak realizować założenia uchwały krajobrazowej, jest 
Gdańsk. Zachęcam do pochylenia się nad tamtejszymi zapisami i egzekucją przepisów.  

16. Bardzo duży chaos kolorystyczny. 

17. Bardzo kibicuję. Wierze że przy projektowaniu rozwiązań zasięgnięcie rozwiązań wdrożonych 
w różnych miastach, także poza Polską. 
 
Jakimś rozwiązaniem o którym słyszałam jest możliwość skorzystania ze wsparcia graficznego 
od gminy/miasta przy projekcie szyldu - czyli grafik z gminy dba o spójność kolorystyczna lub 
pewien szablon w które wpisane są szyldy przy głównych ulicach miasta/rynku.a projekt jest 
wtedy bezpłatny, koszt produkcji po stronie przedsiębiorcy. 

18. Bardzo male skromne szyldy w miejscu działalności, mogłyby mieć jednolitą stylistykę i 
kolorystykę  

19. Bardzo mi się podobają reklamy wiszące wszędzie, ponieważ wyrażają chęć przedsiębiorczości, 
tak pięknie blokowanej przez plan polskiego ładu. Niech wiszą póki mogą, niedługo i tak ludzie 
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zaczną zwijać firmy przez wprowadzanie socjalizmu w Polsce. Wtedy znikną reklamy, firmy, 
przedsiębiorczy ludzie...  

20. Bardzo podobają mi się nowoczesne, nienachalne szyldy w kolorach białym, czarnym, szarym i 
beżowym, pasujących do elewacji budynków. Wszystko zgodnie z zasadą, że mniej znaczy 
więcej. 

21. Bardzo sie ciesze ze podjety jest temat uporzadkowania obecnego chaosu. W mojej opinii 
istiejace reklamy duzo bardziej psuja wyglad miasta niz pomagaja w rozwoju dzialalnosci 
gospodarczej czy tez w podejmowaniu decyzji zakupowych. Internet jest znacznie lepszym 
zrodlem poszukiwania produktow i uslug oraz skuteczniejszym miejscem do reklamowania 
dzialalnosci.  

22. Bardzo szpecą miasto, Traci cały urok 

23. Bardzo ważna jest dla mnie estetyka otoczenia i chciałabym, aby reklamy nie psuły krajobrazu 
miejskiego i wiejskiego. Najgorsze są reklamy - płachty na składach budowlanych, w tym 
konstrukcje np. reklamujące dachówki etc. 

24. Bardzo źle. Brak spójnych i jednolitych zasad.  

25. Bez reklam z całą pewnością otoczenie byłoby dużo przyjemniejsze dla oka, nie sprawiałoby 
wrażenia chaosu. Jednak dla rozwoju firm, zwłaszcza tych mniejszych, lokalnych, są one 
niezbędne. Reklama informująca, że gdzieś w pobliżu znajduje się jakiś lokalny sklep, usługi, 
restauracja ipt. jest jak najbardziej ok. Irytujące są reklamy dużych firm, z których atakuje nas 
co chwilę inny produkt na promocji (zwłaszcza, że to samo widzimy/słyszymy w tv, radiu i 
internecie). Uciążliwe są też reklamy mocno oświetlone, które w nocy wręcz oślepiają, co 
wpływa na bezpieczeństwo na drogach. Niektóre reklamy zasłaniają naturalny krajobraz, który 
jest dużo przyjemniejszy niż kolejna reklama. Jak wiadomo zielony uspokaja, nie zasłaniajmy 
więc zielonego! ;) Sięgając pamięcią wstecz kiedyś spacery były bardziej relaksujące. 

26. Bezład i brzdota trzeba to uporządkować  

27. Błagam ograniczcie ilość i paskudna jakośc tych reklam 

28. brak banerów na elewacjach, płotach ujednolicenie na budynkach, tak jak np na Piotrkowskiej 
w Łodzi lub Nowym Świecie w Warszawie 

29. Brak reklam. 1 szyld lub oznakowanie danego miejsca. Szyldy / reklamy zaprojektowane przez 
ASP lub wyłonione w konkursie. Wygląd nawiązujący do danego otoczenia (np. detpat 
stylizowane na stare), miejsca nowoczesne - nowoczesna forma. 

30. Brak zgody na chaos reklamowy i pełną dowolność co do miejsca i wyglądu 

31. Bywają gorsze miasta ale przecież chcemy być pięknym miastem i gminą.  

32. Cała Polska to chaos reklam wizualnych, jeżeli mogę zmienić coś lokalnie to nie chcę reklam w 
Grodzisku w ogóle. Tylko na siedzibach firmy i w jednakowym formacie jeżeli w danym budynku 
mieści się wiele firm.  

33. Całkowity zakaz reklam migających 

34. Całkowity zakaz reklam.  

35. Chaos 

36. Chaos i bałagan  

37. Chaos reklamowy jest duży. Reklamy są robione w różnym stylu co dodatkowo szpeci 
przestrzeń. Wiele domostw wiesza reklamy we własnym zakresie bez żadnej kontroli i bez 
zastanowienia się czy nie wpływa to na efekt wizualny. Także reklamy elektroniczne 
(Skrzyżowanie sienkiewicza/radońska i Targowica) w nocy świecą bardzo mocnym światłem, 
przez co światło odbija się w mieszkaniach. 

38. Chaos reklamowy jest znaczny, szczególnie na przedmieściach, trasach wjazdowych do miasta. 
Uchwała krajobrazowa jest jak najbardziej konieczna i bardzo dobrze, że prowadzi się prace w 
tym zakresie. 
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39. Chaos reklamowy na budynkach i ciągach komunikacyjnych w centrum  miasta jest koszmarny 
( ze szczególnym uwzględnieniem ekranu reklamowego na skrzyżowaniu ul. 
Sienkiewicza/Montwiła). Uporządkowania wymaga ponadto bałagan reklamowy wzdłuż dróg 
wojewódzkich DW 579 i 719 

40. Chaos, brzydota, wolna amerykanka w ich umieszczaniu. Reklam jest stanowczo za dużo i psują 
krajobraz.  

41. Chaos, za dużo,, jest pstrokato, nie da się zapamiętać ani jednej informacji z reklam. 
Zdecydowanie powinno się ograniczyć do estetycznych, minimalnych, jednolitych szyldów. W 
tej chwili jest jak na bazarze.  

42. Chaotyczne rozmieszczenie, zbyt duże rozmiary, przede wszystkim ogromny nadmiar reklam. 
Powinny zostać jedynie szyldy, i to w ujednoliconej szacie graficznej i ograniczonych 
rozmiarach. Można wydzielić kilka miejsc na zmieniające się reklamy, np. wydarzeń 
okolicznościowych, jakby unowocześnione słupy ogłoszeniowe. Reklamy firm i usług są zbędne, 
natomiast dobrym pomysłem było cykliczne wydawanie ogólnodostępnych książeczek 
reklamowych, które obecnie chyba się nie ukazują. 

43. Chaotyczne, wielkie, kolorowe reklamy w ogromnym stopniu szpecą krajobraz miasta. Są 
pierwsza rzeczą, ktora rzuca się w oczy. Czasem nawet dezorientują. 
Bardzo potrzebna inicjatywa 

44. Chaotyczne, zła kompozycja, zbyt krzykliwe, oraz świecący bilbord na skarpie oślepia 
kierowców nocą koniecznie grzyba zlikwidować  

45. Chciałabym aby reklam było jak najmniej, ponieważ szpecą one nasze piękne miasto 

46. Chciałabym, aby reklam było znacznie mniej, również denerwują mnie szyldy multimedialne, 
które wieczorami bardzo rażą w oczy. 

47. chciałbym aby to wyglądało jak w miasteczkach na zachodzie gdzie nie ma takiego ataku 
reklamami a ich forma jest jednolita w danej miejscowosci. 

48. Ciąg głównej ulicy Grodziska od wjazdu do miasta aż do wyjazdu w stronę Milanówka to jedna 
wielka płachta reklamowa. Pół biedy, gdyby to były jakiekolwiek przemyślane projekty reklamy 
zewnętrznej - nie, to kakofonia kolorów, czcionek i bezwartościowych komunikatów, które i tak 
giną jeden obok drugiego, a przytłaczająca większość szukając firmy szuka jej przez internet, 
również w najstarszych grupach konsumentów. Pod względem braku estetyki Grodzisk na tym 
polu nie skrupułów ściga Aleje Jerozolimskie... 

49. Ciesze sie, ze wladze Grodziska zajmuja sie tym tematem. 

50. Cieszę się, że temat został podjęty i bardzo liczę na uchwałę krajobrazową. Istniejące reklamy 
bardzo oszpecają miasto. Są brzydką wizytówką przy wjeździe. W centrum wprowadzają efekt 
chaosu i "śmietnika". Wprowadzają niepokój swoimi krzykliwymi  i nieraz hasłami, kolorami, 
pozami modeli/modelek, nieraz świecą w okna sąsiadów. Brak regulacji sprawia, że wiele 
reklam i ogłoszeń, które wiszą, jest nieaktualnych i zmieniają się w bezwartościowe śmieci. 
Uważam, że ustalenie wspólnym reguł dla rozmiarów, kolorystyki, oświetlenia oraz materiałów 
wykorzystywanych w instalowanych reklamach przysłużyłoby się mieszkańcom i 
reklamodawcom też. Ustalenie takich reguł należy powierzyć specjalistom  z dziedziny 
urbanistyki i sztuk wizualnych. Za łamanie zasad powinny być naprawdę dotkliwe kary.  

51. Cieszę się, że temat został podjęty. Chaos reklamowy, jaki mamy obecnie jest przytłaczający. 
Reklamy są agresywne, krzykliwe i niestety bardzo często brzydkie. 

52. Cieszę się, że w końcu coś się dzieje z tymi reklamami, bo wstyd znajomych do Grodziska 
zapraszać. Trzeba im oczy zasłaniać i wieźć na stawy czy do parku, bo wjazd do miast a wygląda 
tragicznie  

53. Cieszy podjęcie kroków mających na celu doprowadzenie do przynajmniej przyzwoitego 
poziomu estetyki przestrzeni miejskiej. Trzymam kciuki za powodzenie akcji i jak najszybsze 
efekty. 
Przychodzi mi jeszcze do głowy pomysł, trudno powiedzieć na ile pomocny - być może warto 
rozważyć zaoferowanie zainteresowanym podmiotom jakiejś formy ekwiwalentu 
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reklamowego (np. za pośrednictwem miejskich stron internetowych/platform 
społecznościowych) za szybsze usunięcie niezgodnych z uchwałą reklam. 

54. Co za dużo to nie zdrowo i tego się trzymajmy  

55. Czasami jest ich za dużo, nie mniej są potrzebne.  

56. Czasami rozpraszają 

57. Czekam, aż zniknie w końcu telebim na skrzyzowaniu Sienkiewiczs i Montwiła. To dopiero jest 
masakra 

58. Częściej patrzę pod nogi zeby nie wejść w psie lub ptasie odchody. Reklamy w ogóle mnie nie 
interesują. 

59. Do usunięcia wszystko. Zagranicą można! Nie ma reklam są artystyczne szyldy malowane, kute 
metalowe, nawet sieciówki mają zunifikowane np czarno - białe loga. MOŻNA!!! 

60. Dobrze jak są znaki w spójnych charakterze, co gdzie jest. Duże banery i reklamy pomagają 
znaleść na lokal/sklep którego szukamy. Ale ważne jest by było to estetycznie wizualnie. 

61. Dotychczas reklamy nie przyciągały mojej uwagi z racji na obojętne do nich nastawienie, 
aczkolwiek w pewnych miejscach są niszczące estetykę miasta oraz mogłyby być zastąpione 
promocją miasta jak np. po drugiej stronie ul. Królewskiej względem Willi Radogoszcz - 
promowanie sportu 

62. Dramat, cały Grodzisk w reklamach. 

63. Droga z Milanówka do Grodziska zwraca uwagę nagromadzeniem reklam większości znajomych 
mi osób odwiedzających miasto. I nie jest to pozytywne doświadczenie. 

64. Dziadostwo. Każda inna ,śmietnik się robi w naszym mieście. Potrzeba zrobić porządek żeby 
były ładne reklamy w jednym stylu z zachowaniem estetyki dla oka. 

65. Dzień dobry! Bardzo cieszy mnie powstała ankieta. Uważam, że w Grodzisku panuje ogromny 
nieład dotyczący zamieszczania reklam/ banerów. Podobają mi się pytania oraz 
zaproponowane rozwiązanie, które poruszają wszystkie najważniejsze kwestie. Niestety 
aktualnie przejeżdżając ulicami Grodziska, nieprzyjemnie jest patrzeć na ilość zamieszczonych 
reklam, które są zazwyczaj są jedna na drugiej.  Taki obraz powoduje dezorientacje i nie zachęca 
do odwiedzenia danego miejsca. Mam nadzieje, że zmiany zostaną wprowadzone w życie i 
udoskonalą  krajobraz naszego miasta. 

66. Dzień dobry,  
Jestem zachwycona faktem, że w Grodzisku zostanie przyjęta uchwała krajobrazowa. Jest to 
dla mnie bardzo ważny aspekt. Od kilkunastu lat jestem projektantem w jednej z 4 największych 
światowych agencji reklamowych. Wiem, że edukacja wizualna jest niezwykle ważna i 
umiejętnie przeprowadzona sprawia, że każdy odnajduje jej zalety. Mieszkańcy cieszą się z 
lepiej zagospodarowanej przestrzeni urbanistycznej a właściciele firm zyskują wyraźne zasady 
w ramach którym mogą konkurować z klasą. Wiele miast w Polsce pokazało jak zrobić to w 
kanonie estetycznym, zachowując aspekt reklamowy. Mam nadzieję, że mimo ciężkiej walki, 
która zapewne Państwa czeka, wygląd miasta po wprowadzeniu uchwały będzie zachęcający a 
Państwa postawa zjedna sobie mieszkańców. Pozdrawiam serdecznie Magdalena 
Parzychowska  

67. Dzień dobry, jestem za dużymi obostrzeniami dotyczącymi reklam. Powinny być 
wkomponowane w architekturę miasta a nie ją zaburzać. Dobrym przykładem są kraje 
zachodnioeuropejskie: Niemcy, Francja, Austria, BENELUX. 

68. Dziękuję Państwu, że zajęliście się problemem, który szpeci miasto. Nie każdy mieszkaniec, 
niestety, ma poczucie estetyki i obowiązku dbania o wspólną przestrzeń, dlatego powinna do 
tego zobowiązywać ustawa krajobrazowa. 

69. Dziękuję, że wreszcie podjęto działania porzadkujące przestrzeń w ktorej żyjemy, a która jest 
oszpecona przez nadmiar reklam i absolutną dowolność w ich umieszczaniu. Reklamy są 
umieszczane bardzo często w miejscach, gdzie ich przeczytanie nie jest możliwe. Nie znam 
nikogo, kto miałby przychylne zdanie na temat wyglądu naszego miasta i gminy, zalanych 
nieskończoną ilością reklam. Gdyby reklamodawcy przeznaczyli środki wydawane na reklamy 
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uliczne w celu stworzenia jednolitego Informatora reklamowego, który dotarłby do każdego 
gospodarstwa domowego, to myślę, że efekt tych działań byłby dla nich korzystniejszy. Kraje, 
w których rynek reklam jest uporządkowany i estetyka otoczenia jest bardzo wysoka, dają sobie 
radę z przepływem informacji reklamowych i funkcjonują bardzo dobrze, często lepiej niż my. 
Moim zdaniem powinniśmy raz na zawsze skończyć z bazarowym wyglądem naszego pięknego 
miasta i gminy. 

70. Estetyczne jedynie te umieszczane przez Miasto-Plac Zygmunta Statego/Żyrardowska, Wjazd 
na wiadukt Okulickiego oraz te na elewacjach przy ul. Sienkiewicza. Reszta wymaga poprawy :)  

71. Estetyka szyldów- powinna również być brana pod uwagę. Za niedopuszczalne uznałbym 
uszkodzone materiały reklamowe lub takiej, które są niespójne z całością dla przykładu sklep z 
odzieżą używana na deptaku w pobliżu pomnika Chełmońskiego.   

72. Faktycznie ilość reklam i ich różnorodność przyrasta z roku na rok. Fajnie byłoby moc je 
odgórnie ograniczyć lub ujednolicić. 

73. Formy reklamowe powinny być spójne. Szyldy reklamowe powinny wkomponowywać się w 
zamysł miejsca. Można coś zrobić elegancko, a nie bić po oczach formatem i kolorami. 

74. G 

75. Generalnie im mniej tym lepiej :) jeśli już musza być, a wiadomo, ze tak, to spójne, nienachalne, 
po prostu informacja o danym punkcie. 

76. Generalnie nienawidzę reklam. Są wszędzie, w mieście, radiu, TV, internecie. Zupełnie 
niepotrzebnie. Dobry produkt/usługa sprzedaje się sama, nie potrzebuje reklamy. 

77. Gmina Grodzisk Mazowiecki zdecydowanie wymaga standaryzacji w zakresie uchwały 
krajobrazowej. Aktualny stan jest niedopuszczalny i oszpeca Nasze Miasto. 

78. Grafika reklam dostosowana do miejsca w którym się znajduje, brak neonów przy ulicach na 
przykład które rozpraszają kierowców, reklama dopasowana do elewacji budynku bądź 
ogrodzenia na którym się znajduje.  

79. Grodzisk „ oblepiony jest” calą masą szpetnych reklam, banerów. Na płotach i przy 
skrzyżowaniach ulic  ich ilość przeraża, rozprasza kierowców. Z calym szacunkiem ale Gmina 
także  korzysta z dużej liczby bilbordów( zbyt często z byle powodu), a już „ świetlne” 
bilbordypowinny zdecydowanie zniknąć  (np. skrzyżowanie Kościuszki/ Sienkiewicza / 
Montwiłła 

80. Grodzisk bez reklam. Reklamy w internecie, radio i gazeta Bogoria, telebim 

81. Grodzisk byłby dużo ładniejszy, gdyby reklamy zniknęły z przestrzeni publicznej zupełnie. W 
dzisiejszych czasach i tak każdy szuka potrzebnych informacji o firmach i usługach w internecie. 

82. Grodzisk jest ladnym, zadbanym miastem. Niestety reklamy okrutnie szpeca nasza przestrzen 
publiczna. Najlepszym rozwiazaniem jest jak najmniej reklam, a te ktore pozostana powinny 
byc ujednolicone tak aby zdobic a nie szpecic.  

83. Grodzisk jest pięknym miastem, bardzo bliskim memu sercu i chciałabym by wszechobecne 
reklamy zniknęły, szyldy zostały bardziej ujednolicone, dzięki czemu widok ulic będzie bardziej 
cieszył mieszkańców i odwiedzających.  

84. Grodzisk jest przereklamowany zupełnie 

85. Grodzisk jest zapchany tandetnymi, szpecącymi banerami i bilbordami, spora część jest 
zniszczona i umieszczona na zasadzie samowoli  

86. Grodzisk jest zaśmiecony reklamami, które nie są zupełnie nieskuteczne, a wyglądają okropnie. 
Na deptaku gdyby zostawić tylko galerię obrazów Chełmońskiego to dopiero byłby efekt, a 
miejsce z nową małą architekturą nabrałoby niepowtarzalnego klimatu.  

87. Grodzisk jest zawalony reklamami, kakofonia form, kształtów i kolorów. Część uszkodzona, 
nieestetyczna, prymitywne treści. A konsument szukający informacji i tak zajrzy do internetu i 
znajdzie to czego potrzebuje. Mamy w mieście piękne miejsca, ale osoby które przyjeżdżają z 
zewnątrz i tak najczęściej mocniej wspominają ilość banerów przy drodze, i dopiero po 
przedarciu przez tą istną reklamową dżunglę można dostrzec nasze miejskie perełki. Piszę to 
jako architekt, designer, esteta. :) 
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88. Grodzisk ma przepiękny deptak warto byłoby zadbać o eleganckie szyldy. Mogą być w 
podobnym stylu, bądź ograniczone kolorami etc.  

89. Grodzisk miastem wolnym od reklam. 

90. Grodzisk olus Gminy przyległe powinny stosowac te same zasady. Ujednolicenie pozwoli 
zapanowac nad bałaganem reklamowym.  

91. Grodzisk tak jak wiele innych miast w Polsce jest zasmiecany brudnymi,chaotycznie 
rozmieszczonych banerami pseudoreklam. Reklamy te de facto nikogo o niczym nie informują 
raczej tworzą chaos estetyczny. Likwidacja tego nie bójmy się słowa śmietnika, odkryje wiele 
nowych obiektów w przestrzeni a także zmusi niektórych do posprzatania swojego śmietnika 
na posesji bo nagle zniknie zasłona z brudnych banerów. Juz dziś można skutecznie zwalczać te 
samowole, poprzez żądanie  wskazania umów zawartych z reklamodawca i weryfikację 
odprowadzania podatków od tych dochodów. Najczęściej skutkuje to szybkim zdjęciem 
reklamy,bo kwoty te są wpłacę do ręki. Te działania można wprowadzić od reki. 

92. Grodzisk to nie żadne miasto-ogród tylko miasto- beton i deweloperka, jest obrzydliwym 
śmietnikiem krajobrazowym. Z tego względu wyprowadzam się stąd, bo nie będę płacić swoich 
podatków na w taki gówniany sposób utrzymywane miasto.  

93. Grodzisk zaczął przypominać wjazd do Zakopanego. Bałagan jest okropny, a co najgorsze z 
wielu bilboardów korzysta także urząd :( Uporządkowanie przestrzeni spowoduje, że 
odkryjemy nasze miasto na nowo,  zauważymy piękną przyrodę, architekturę i poczujemy się 
lepiej w miejscu, które jest nasze. Życzę powodzenia w konsekwencji, zastosowania dobrych 
praktyk i rocxpozęciu od siebie. 

94. Grodzisk zasługuje na uregulowanie kwestii reklam i estetykę w tej kwestii. Internet robi swoje, 
reklamy outdoor'owe nie są tak konieczne jak były kiedyś. 

95. ich ogromna ilość szpeci cały krajobraz miasta i okolic 

96. Ilość  przydrożnych reklam zaczynających się na drodze 719 już za Pruszkowem , budzi  odrazę 
. Wracając z podróży do krajów Europy zachodniej lub ze " spokojniejszych " miejsc  naszego 
kraju  w naszych okolicach czuję się jak na tandetnym bazarku . 

97. ilość reklam powinna być zminimalizowana, ujednolicona, bliska miejsca działalności, 
uzgadniana każdorazowo z architektem miejskim 

98. Im mniej reklam tym lepiej.  

99. Im mniej reklam tym lepiej. Estetyczne szyldy sklepów i zakładów jak najbardziej są ok 

100. Im mniej reklam tym widać miasto i nie ma chaosu 

101. Im mniej tym lepiej 

102. Im mniej tym lepiej  

103. Im mniej tym pepiej 

104. Informujące o działalności w miejscu firmy 

105. Istnieją w Grodzisku reklamy świetlne (przy ulicach), które pulsując dekoncentrują i 
utrudniają jazdę kierowcom. Te reklamy powinny zniknąć w pierwszej kolejności 

106. Istniejąca dowolność sytuowania nośników reklamowych oraz brak zasad co do rozmiaru, 
kolorystyki, reguł stosowania na obiektach, słupach czy przy drogach wprowadza chaos w 
zakresie przestrzeni miejskiej i dewaluuje krajobraz miejski, budując wrażenie nieporządku. 
Obowiązujące wszystkich reguły zapisaną uchwałą z pewnością wpłyną korzystnie na wizerunek 
miasta.  

107. Istniejące tablice i urządzenia zdominowały ładne elewacje urokliwych kamieniczek, 
powodując, że Grodzisk przypomina Raszyn i inne miejscowości, które w latach 90. XX wieku 
uległy pstrokaciźnie, tracąc unikalny charakter. W przypadku Grodziska zjawisko to jest 
szczególnie uderzające, ponieważ mamy z jednej strony estetyczną przestrzeń publiczną: 
kwiaty, ławki, eleganckie chodniki, parki itd. wraz z ciekawą architekturą (z pominięciem 
szkaradnie pomalowanych bloków z wielkiej płyty-np. pomarańczowe elewacje), a z drugiej 
wulgarne bilboardy i chaotyczne szyldy.  
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108. Jak ktoś chce więcej reklam na ścianie,  w ciągu np. 3 to 1 jest dla lokalnych organizacji 
pozarządowych lub 25% czasu w roku udostępnia. Na potrzeby lokalnych NGO aby wzmacniac 
potencjał społeczno-gospodarczy 

109. Jak naj mniej reklam na płotach i stojących. A reklamy na budynkach w stonowanej jednolitej 
formie. Żadnych rażących i krzykliwych form. 

110. Jak najmniej. 

111. Jak w najmniejszej ilości.  

112. Jak w większości polskich miast, jest ich za dużo i są potwornie chaotyczne 

113. Jako osoba nie mieszkająca wcześniej w Grodzisku staram się być naprawdę sprawiedliwa w 
ocenie i stwierdzam, że jest tu jeżeli chodzi o chaos reklamowy nieco lepiej niż w Milanówku, 
który jest miastem ogrodem a ma taki bałagan reklamowy że aż oczy bolą ale i w Grodzisku jest 
wiele do zrobienia. Najgorszy jest chaos estetyczny przy samym deptaku (okropne wrażenia) i 
przy głównych ulicach gdzie reklama goni reklamę a chaos jest spotęgowany ich 
nagromadzeniem, stanem (niektóre wypłowiałe) oraz zbytnią różnorodnością formatów. Jadąc 
Królewską w stronę Milanówka pierwsze miłe wrażenia z rozwoju tej części miasta (sklepy, 
chodniki, bloki itd.) psują te nieszczęsne reklamy. Ilekroć jadę tam z kimś spoza miasta dziwi się 
jak można było dopuścić to wszystko do takiego stanu zwłaszcza, że Grodzisk ogólnie bardzo 
się rozwinął i rozwija nadal. Zwalczenie tego chaosu to byłaby wisienka na torcie 

114. Jeden szyld na obiekcie, o okreslonej qielkosci i estetyce. Ulica Królewska jest oazą 
reklamowej patologii, a banery, szyldy i billboardy wzdłuż niej wzbudzają obrzydzenie, 
oburzenie i niechęć wobec usługodawców, którym estetyka i ekologia są obojętne. 

115. jeden wielki bałagan  

116. Jedna reklama stanowiąca szyld informacyjny, że w tym oto miejscu znajduje się ta 
konkretną usługa. 

117. Jednolita kolorystyka np. barwy Grodziska,stonowane barwy, opracowanie jednego stylu 
(czcionki, koloru itd.) szyldów i tablic reklamowych. Likwidacja/ograniczenie banerów 
informujących o aktualnych promocjach w grodziskich supermarketach. Likwidacja ledowych 
neonów reklamowych - wyglądają tandetnie i oślepiają kierowców (róg Sienkiewicza, 
Montwiłła i Kościuszki oraz skręt na Książenice z ul. Mazowieckiej).  

118. Jednolity styl i format reklam, dążenie do minimalizmu i esteczny wygląd bez różnych 
fontów, kolorów, estetyczne szyldy dopasowane do profilu działalności 

119. Jednolity, zunifikowany 

120. Jest duży nieporządek w tym temacie i warto byłoby go uporządkować.  

121. Jest fatalnie- proszę wziąć za przykład ul.Piotrkowską w Łodzi- szyldy są spójne 
kolorystycznie i wymiarami a centrum wygląda pięknie, stylowo. Reklamy przy drogach w 
Grodzisku to koszmar- zaśmiecają cały krajobraz. Najgorsze są ekrany led, które rażą w oczy. 

122. Jest ich o wiele za dużo  

123. Jest ich o wiele za dużo  

124. Jest ich obecnie za dużo. Konsument przez to przestaje zwracać na nie uwagę. W momencie 
gdy mamy kilka banerów obok siebie zmiana jednego z nich przestaje być nawet zauważalna 
dla konsumenta. To samo dotyczy dodania kolejnej reklamy. 

125. Jest ich stanowczo za dużo! Krajobrazu nie widać spod sterty reklam, a szkoda bo nasze 
miasto latem jest okazale zielone.  

126. Jest ich za duzo, w roznych formach. Przytlaczaja.  

127. Jest ich za dużo 

128. Jest ich za dużo 

129. Jest ich za dużo i rozmieszczone są bez ładu. Moim zdaniem dobry szyld robi lepszą robotę 
niż te wielkie płachty szpetne. Osobiście unikam korzystania z usług obiektów reklamujących 
się w tak aspołeczny sposób. 

130. Jest ich za dużo i szpecą miasto  
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131. Jest ich za dużo, miasto cierpi na "szyldozę", budynki znikają nieraz pod ilością reklam na 
nich 

132. Jest ich za dużo, nie które którędy tu od dłuższego czasu niech już zostaną bo tworzą po 
części krajobraz miasta lecz gry zaczniemy ich dodawać jeszcze więcej to zmieni się to w gazetkę 
reklamowa  

133. Jest ich za dużo. Często zasłaniają widoczność kierowcom. Na budynku powinno być miejsce 
i tylko w nim reklama tak jak jest na centrach handlowych 

134. Jest ich zbyt dużo i psują krajobraz miasta 

135. Jest ich zbyt dużo i zasmiecają krajobraz. 

136. Jest ich zbyt dużo, brakuje lokalnego prawa które ograniczałoby ich ilość oraz gdzie mogą 
być instalowane 

137. Jest ich zbyt dużo, nie są potrzebne w takiej ilości, teraz  szpecą tak ładne miasto jakim jest 
Grodzisk.  

138. Jest ich zbyt wiele i wszędzie. Niszczą krajobraz miasta. 

139. Jest ich zdecydowanie za duzo przez co szpeca krajobraz i tworza wrazenie balaganu. 

140. Jest ich zdecydowanie za dużo , są brzydkie , zbyt duże ,  rozwieszane bez ładu i zasad 
estetyki. Często są one wyblakłe , brudne i poszarpane. Szpecą miasto. 

141. Jest ich zdecydowanie za dużo zaśmiecają krajobraz oraz rozpraszają mnie jako kierowce 

142. jest ich zdecydowanie za dużo, burdel wizualny, nic do siebie nie pasuje. Oglądamy się na 
klimatyczne miasteczka za granicą, proszę zwrócić uwagę, że tam nie ma reklam! daltego nam, 
polakom, się tak tam podoba. 

143. Jest ich zdecydowanie za dużo, są różnej formy, jakości nie zawsze estetyczne co wpływa 
negatywnie na postrzeganie miasta. 

144. Jest ohyda i bałagan. Ponieważ jest ich tak dużo nie spełniają swoich ról w ogóle. Nikt na nie 
już nie patrzy, bo tylko oczy bolą. To, czego konsument szuka, znajdzie w internecie. Oby jak 
najszybciej ustawa została wdrożona. 

145. Jest tego za dużo i szpeci to miasto 

146. Jest tego za dużo. Wyglada to odpychająco. Im mniej reklam a bardziej rzeczowe tym 
bardziej zachęcające  

147. Jest totalny bałagan i nieład jeśli chodzi o formy reklamy, trochę jak na wysypisku śmieci. 
Oczekuję konkretnych działań w tym kierunku. Następnym krokiem powinno być zwrócenie 
uwagi na nieład architektoniczny, jak projekty wyglądają w przestrzeni, zabudowa segmentowa 
to koszmar 

148. Jest totalny syf 

149. Jest wiele miast ktore wprowadzily regulacje  w zakresie reklam i przynioslo to doskonaly 
efekt. Ilosc reklam i ich zroznicowanie jest karykaturalne i absolutnie nie zacheca do 
jakichkolwiek decyzji konsumenckich, a jedynie szpeci miasto. Ilosc reklam powinna byc 
ograniczona a te ktore zostana powinny byc w tej samej, stonowanej kolorystyce. 

150. Jest za dużo wszystkiego 

151. Jest za dużo, za pstrokato. Psuje wygląd miasteczka. Banery odbierają klimat miastu. Można 
zrobić ładne, eleganckie szyldy, ew. Podświetlane tablice. A nie takie porozciągane wszędzie 
gdzie się da banery i tablice we wszystkich zakątkach. Za granicą w małych miasteczkach jest 
urok. Nie szpeci się wiekowych budynków.  

152. Jest za dużo. 

153. Jest zdecydowanie za dużo reklam. Zapanowanie nad reklamami bardzo poprawiłoby 
wizerunek miasta, jako że nawet w Warszawie nie spotyka się takiego chaosu reklamowego. 
Mniejsze szyldy, współgrające ze sobą geometrycznie. Mniej wielkich bilbordów i całych płotów 
w reklamowych plandekach.  

154. Jestem cały sercem za uporządkowaniem tego, reklamowego "dzikiego zachodu" w 
Grodzisku! 
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155. Jestem lokalną przedsiębiorczynią i mam w Grodzisku kilka banerów. Nie chciałabym ich 
zdejmowac- są 2 lub 3,ale mysle, że ujednolicenie jest dobrym pomysłem.  

156. Jestem na tyle przyzwyczajony do reklam, że nigdy o tym nie myślałem, ale niniejsza ankieta 
rzeczywiście uświadomiła mi, że miasto mogłoby tylko zyskać na uregulowaniu tych kwestii 

157. Jestem przekonany, że stosowanie reklam w przestrzeni publicznej jest nieuniknione, pragnę 
jednak aby było to czynione w sposób estetyczny. Chciałbym aby reklam było mniej, oraz by te 
które są nie szpeciły wizerunku Grodziska. 

158. Jestem przekonany, że tablice reklamowe zakłócają porządek przestrzenny w mieście. 
Alternatywą są niewielkie szyldy, tabliczki o ograniczonej powierzchni. Na obszarze "deptaka" 
widzę miejsce dla neonów reklamowych nad sklepami i formami 

159. Jestem za tym żeby w Grodzisku wogóle nie było reklam zewnętrznych. Są niepotrzebne w 
dobie internetu 

160. Jestem zupełnie nieczuła na treść reklam z powodu ich brzydoty i ilości. Ujednolicenie i 
estetyka podawanej przechodniom informacji może mieć dużo lepszy skutek. Mogą też nadać 
miastu charakter, którego obecnie brakuje. 

161. Jeśli już reklama, to estetyczna digital, wszystkie inne do zdjęcia. Reklamy niszczą wizerunek 
miasta. 

162. Jeśli zachowa się umiar i rozsądek wszystko powinno być ok. Odpowiednio ustawione i 
zadbane są zachęcające i mogą się wkomponować w krajobraz. Chaotyczne stawianie reklam 
jak popadnie jest najczęściej szpecące. 

163. Już wiele razy spotkałam się z taką opinią, że miasto jest piękne, zielone, dużo kwiatów i 
pełno śmieci w postaci reklam. Stanowczo za dużo jest reklam w Grodzisku. Gdyby ich nie było 
miasto byłoby piękniejsze.  

164. Każda działalność, czy to sklep czy usługa powinny mieć możliwość wykonania szyldu z nazwą 
lub ogólną informacją czym się zajmuje np. usługi szewskie, piekarnia itd. w formacie nie 
większym niż powiedzmy 1x3 metry, bez neonów, pulsacyjnych świateł, krzykliwych kolorów.  
Szyld powinien się znajdować na lokalu lub przy bramie wjazdowej. Reklama powinna dotyczyć 
firmy a nie aktualnych promocji, wyprzedaży etc.  

165. Każde byle nie takie jak teraz. Teraz to patrzeć się na to nie da!  

166. Kilka identycznych wymiarów  dla centrum miasta np. Billboard o pow. 12m2, tablice o pow. 
4m x 2m, 

167. Konieczne są spójne wytyczne dotyczące umieszczania reklam w przestrzeni publicznej w 
mieście oraz konieczność otrzymywania na nie zgody od Urzędu Miejskiego. Nieprzestrzeganie 
tych zasad musi również wiązać się z realnymi konsekwencjami finansowymi dla właścicieli 
posesji, na których się one znajdują.  

168. Koszmar. Trzeba voś zrobić zwłaszcza na drogach „tranzytowych” do Grodziska i przez 
Grodzisk 

169. Koszmarny estetycznie chaos i samowolka.  

170. krajobraz przesycony jest sklepami i placówkami, które są i tak dobrze oznaczone i widoczne 
z daleka – zupełnie zbędne jest przyzwolenie na zaśmiecanie go kolejnymi anonsami... a szyldy 
mniejszych punktów + informacja gospodarcza (miasto, na rzecz podatników, powinno takie 
informatory wydawać i udostępniać publicznie) sprawią, że szanse podmiotów będą bardziej 
wyrównane 

171. Less is more'  

172. Małe nie stojące przy ulicy bo właśnie takie ograniczają widoczność i rozpraszają kierowców 

173. Mało reklam 

174. Mamy przepiękne centrum, stawy, parki, ale dojazd z każdej strony miasta przypomina 
podróż przez wrota czasu do 1995 roku, gdzie każdy musiał mieć reklamę zrobiona 
własnoręcznie w Word używając WorkArt. Pokażmy że jesteśmy nowoczesnym pięknym 
miastem.  
NIEZMIERNIE się cieszę, że w końcu miasto zajmuje się tym problemem.  
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175. Marzy mi się Grodzisk bez zaśmiecających reklam najlepiej tylko bilbordy z nazwa usługi przy 
jej siedzibie i koniec! 

176. Miasto jest przestrzenią nie tylko marketingowo-biznesową, ale przede wszystkim 
przestrzenią życia jego mieszkańców. Reklamy w takim kształcie w jakim teraz są, nie dość, że 
atakują agresywnymi wizualnymi elementami, to jeszcze zasłaniają i psują miejski krajobraz 
Grodziska, ukrywając kamienice, budynki, które w innym przypadku byłyby ozdobami miasta. 
Uważam, że o ile reklamy są przydatne w marketingu, robienie ich w sposób przemyślany, 
estetyczny w zaplanowanej ku temu przestrzeni sprawi, że nie będą tak z nienawidzone przez 
mieszkańców.  

177. Miasto powinno być miastem a nie bitwa na reklamy. Cały Grodzisk jest w reklamach i nie 
ma nawet miejsca bez reklamy są one wszędzie i to aż przeszkadza. Rozumiem że ludzie próbują 
się wypromować ale bez przesady. 

178. Miasto powinno pójść krok dalej i ustalić jeden format szyldu (spójne kolory, czcionki) który 
byłby dozwolony dla wszystkich reklam w obszarze miasta 

179. Miasto wyglądało by dużo lepiej jakby zamiast wiszących reklam było więcej zieleni.  

180. Miasto wyglądałoby ładniej gdyby elewacje, w tym znajdujące się na nich reklamy, były 
bardziej ujednolicone.  

181. Miejscami jest ich zbyt dużo. Nie wyglądają ładnie, wprowadzają chaos w wyglądzie miasta. 
Dużo milej patrzyłoby się na ładną architekturę i krajobrazy nie zakryte reklamami. 

182. Minimum reklam ! MAXIMUM zieleni i renowacja starych zabytków  TO JEST CEL 

183. Mnie osobiście nie przeszkadzają reklamy w przestrzeni miejskiej , ale wolałbym widzieć 
bardziej wyrafinowane graficznie propozycje. Nie tylko suchą treść. To wszystko bardziej 
ubarwia przestrzeń miejską, tak samo jak uwielbiane przeze mnie murale :) 

184. Mniej reklam zaśmiecających miasto 

185. Mniej znaczy lepiej  

186. Mogą być , ale nie topornie duże 

187. Moim zdaniem koniecznie powinien znaleźć się w uchwale zapis zabraniający stosowania 
przy drogach reklam świecących, które błyskają mocnym światłem niebieskim lub czerwonym 
- gdyż mogą dezorientować kierowców, wypatrujących w lusterku pojazdu uprzywilejowanego 
(np. lombard przy skrzyżowaniu Sienkiewicza/Kościuszki), a także reklam zmieniających barwy 
na jednolite w barwach sygnalizacji świetlnej przy skrzyżowaniach ją zawierających.  
 
I przy okazji - świetnie ułożona ankieta. ;) 

188. Moim zdaniem ograniczenia w umieszczaniu reklam powinny objąć całą gminę, jeśli to 
możliwe powiat. W obecnym kształcie reklamy są chaotyczne i natarczywe. Szpecą otoczenie, 
szczególnie stare i zniszczone. Aktualnie informacji o dostępności poszukiwanych usług lub 
produktów szukamy w internecie. Reklama wystarczy w siedzibie firmy 

189. Moim zdaniem powinien zostać ujednolicony wzór, styl i kolor szyldów. Reklamy powinny 
zostać zlikwidowane, bardzo rozpraszają kierowców i zaśmiecają krajobraz. Proszę 
zasugerować się tym co zrobiło Trójmiasto. W mieście powinny znajdować się szyldy usługowe 
nad danym miejscem, bez reklam. Może warto wprowadzić stronę internetowa, w której będą 
reklamować się usługodawcy.  

190. Moim zdaniem w Grodzisku panuje pewien chaos związany z reklamami co niszczy jednak 
uroki krajobrazowe. Wprowadzenie jednakowych zasad mogłoby poprawić sytuacje 

191. Moim zdaniem wszystko jest okej i nie trzeba nic zmieniać, reklamy są potrzebne. 

192. można temat reklam rozwiązać szybko - poprzez wprowadzenie opłaty za mkw reklamy i 
jednocześnie zwolnić z niej normalne szyldy. przykład: https://lubelski.pl/nowe-szyldy-w-
starym-stylu-zmiany-w-srodmiesciu-zdjecia/  

193. Myślę ,że reklamy powinny być uporządkowane tematycznie . 

194. Myślę, że oprócz samej regulacji ważne są działania zmierzające do uświadomienia 
społeczności o konieczności "naprawienia" krajobrazu gminy. Bardzo pozytywnie oceniam 
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akcje straży miejskiej z zeszłego roku, kiedy to odwiedzali właścicieli reklam zwyczajnie 
zwracając uwagę na brzydkie, stare banery - tak po ludzku, w trosce o estetykę okolicy, bez 
żadnych kar czy straszenia. Fajnie gdyby w rezultacie ludzie sami uznali za obciach wieszanie na 
swoich budynkach/ogrodzeniach czegoś co szpeci okolicę. Choć oczywiście reklamy są 
potrzebne i nie wyobrażam sobie, żeby zabronić ich przedsiębiorcom w zakresie, w jakim po 
prostu informują o przedmiocie swojej działalności. 

195. Myślę, że same szyldy, reklamy i to, że znajdują się w przestrzeni publicznej nie jest 
problemem. Najgorsze są stare, zaniedbane, odstraszające swoim wyglądem i estetyką (w 
ogromnej liczbie przypadków - dość wątpliwą) oraz brak spójności w jednym miejscu (jak w 
przypadku reklam rozrzuconych po całej elewacji czy połączenia na płocie + nad płotem). 

196. Myślę, że to świetna inicjatywa, aby uczynić nasza gminę jeszcze piękniejszą :) 

197. Na budynkach wystandaryzowana wielkość i projekt reklam (czcionki kolory etc) Raczej 
ujednolicona forma informacyjna związana z profilem działalności np. piekarnia, notariusz, 
usługi, RTV/AGD. Wszystkie zmiany finansowane przez miasto, co zmniejszy opór 
przedsiębiorców i właścicieli elewacji. Reklamy wielkoformatowe tylko na wyznaczonych 
miejscach takich jak parkingi place tam, gdzie jest to przestrzennie zaplanowane. 

198. Na pewno chciałbym żeby ilość reklam sie zmniejszyła...troche smutno jest jechać przez tak 
piekne miasto i na każdym kroku z ogrodzeń, drzew i zewsząd widać reklamy 

199. Na pewno przyda się zrobienie porządku w ww. sprawie. Cieszę, że powstała w Grodzisku 
Mazowieckim taka inicjatywa. 

200. Na reklamy wolnostojące jak i te na bilbordach już mnie nie interesują. Nie zauważam ich po 
prostu jak przejeżdżam. Jak już mają stać to powinny być proste tak aby nie rozpraszały 
przejeżdżających kierowców.  

201. Na ten moment to duży chaos, uporządkowanie reklam spowoduje, że będą bardziej 
czytelne A w mieście zapanuje porządek . 

202. Najbardziej irytujące reklama w Grodzisku jest telebim przy skarpie. Niedosc że często 
porostu tylko miga  to jak działa to reklamy są tak beznadziejnej jakości że nawet się patrzeć na 
to nie da. A poza tym szpeci cały wygląd kiedyś przy skarpie tego nie było i było lepiej  

203. Najbardziej przeszkadzają migające ledy w nocy, rozpraszają kierowców a wręcz czasem 
oślepiają 

204. najgorsza reklama jest przy skrzyżowaniu ul Sienkiewicza i Montwiłła- wyświetlana, czasem 
wręcz oślepia kierowcow i może być przez to niebezpieczna,  

205. Najgorszy rodzaj to migające ostre światełka w nocy. Bardzo rozpraszają kierowców a i tak 
w nocą nie da się z nich nic odczytać. 

206. Najlepiej jakby żadnych nie bylo 

207. Najlepsze byłoby jak najmniej reklam  

208. Najmniej przeszkadzającym sposobem reklamowania są dla mnie bilbordy lub słupy 
informacyjne  

209. Należy skutecznie egzekwować dostosowanie się najemców/właścicieli lokali do uchwały 
krajobrazowej. Reklamy nie mogą utrudniać widoczności i rozpraszać kierowców (zbyt jasne 
światło np. z telebimu umieszczonego na targowisku miejskim).  

210. Należy uporządkować bez wylewania dziecka z kąpielą. 

211. Należy zwrócić uwagę na elektroniczne reklamy, których diody wręcz oślepiają. 
Zdecydowanie bardziej rzucają się w oczy niż normalne banery. Tak jak ten znajdujący się na ul. 
Sieniewicza - na przeciwko stawów Goliana. Inny ekran ostatnio pojawił się na jednej z posesji 
przy ul. Łagodnej. Miasto powinno uwzględnić, o ile to możliwe, zakaz tego typu reklam w 
miejscach słabo zurbanizowanych. Nie przynoszą one wymiernych korzyści a przy tym niszczą 
naturalny krajobraz; Ekrany znajdujące się przy targowisku miejskim czy te przy "skarpie" w 
mojej opinii również negatywnie wpływają na odbiór otoczenia. Zdecydowanie lepszym 
pomysłem byłyby "rolowane" reklamy na wzór tych znajdujących się w Warszawie.  

212. nie budowac bloków tylko domy, nie reklamowac w mieście, usprawnic ruch samochodowy,  
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213. Nie chce tablic reklamowych !to badziewie i psuje krajobraj miasta i okolic 

214. Nie dla kolorowych reklam często zmieniających kolor lub intensywnie migających. Typu 
niebieski kogut który wprowadza niepotrzebne zamieszanie i panikę ponieważ nawiązuje do 
sygnałów służb mundurowych.  

215. Nie jestem fanem reklam w przestrzeni publicznej, uważam ze szpecą krajobraz. Znacznie 
bardziej przemawia do mnie reklama internetowa. 

216. Nie jestem za kolorowanka z mandarynkami, mydełkiem Fa, oraz materiałami budowlanymi 
na jakichkolwiek ścianach, plakatach na nogach.  

217. Nie mam nic do dodania.  

218. nie mam zdania 

219. Nie nazbyt nachalne i krzykliwe, z naciskiem na promowanie lokalnuch firm, a niekoniecznie 
korporacje RTV z wielkimi żółtymi i rozpraszającymi banerami. Fajne są billboardy miejskie z 
informacją o obwodnicy, wygraniu konkursu przez miasto itp. 

220. Nie podoba mi się Są wszędzie na elewacjach na płotach i wolnostojące .Za dużo jest reklam  

221. Nie podobaja mi się bilbordy na elewacjach 

222. Nie potrzebuje reklam, żeby coś kupić jeśli jest mi to potrzebne 

223. Nie powinno być reklam świetlnych typu LED które mogą oślepić np. kierowcę. 

224. Nie przeszkadzają mi, ale mogłoby być ich mniej 

225. Nie uważam by były potrzebne na każdym rogu, szyldy w miejscu restauracji powinny 
wystarczyć 

226. Nie uznaje reklam  

227. Nie widzę potrzeby tablic reklamowych 

228. Nie za dużej wielkości 

229. Niedopuszczalne w ogóle.  

230. Niedopuszczalny chaos i brzydota.  

231. Niektóre reklamy wyglądają strasznie tzn.zniszczobe,brudne,pordzewiałe itp.Poza tym jest 
ich bardzo dużo powinno się trochę ich ograniczyć.  

232. Niestety Grodzisk Mazowiecki jest bardzo chaotyczny pod względem reklam. Chociażby 
przykłady pokazane w ankiecie na to wskazują. Billboard goni billboard. Jestem za 
ograniczeniem natężenia i ujednoliceniem formatów reklam.  

233. Niestety w Grodzisku jest zbyt dużo reklam, które skutecznie obniżają walory estetyczne 
miasta. Grodzisk jest piękny i warto oglądania, jednak jazda samochodem przez główne ulice 
to istny maraton dla oczu. Zbyt duża ilość reklam powoduje zmęczenie i przewrażliwienie, a 
także stwarza niebezpieczeństwo na drodze (np. bilbordy stawiane na rogach uniemożliwiają 
czasami bezpieczne wyjechanie). Rozumiem szyldy bezpośrednio na danym obiekcie, służące 
jako wskazówka dojazdów, ale kolejnej reklamy zachęcającej do zakupu pralki czy masła w 
promocji nie mogę już znieść. Współcześnie istnieją inne formy (np. gazetki marketów), a nie 
jest to konieczne, aby wszędzie wisiały ogromne bilbordy zachęcające do zakupów. Wolę 
patrzeć na piękną roślinność naszego miasta niż na tony plastikowych bilbordów, które nie 
pasują do chcącego wyglądać nowocześnie i zachęcająco miasta.  

234. Niewielkie stonowane, w jednym formacie dla każdego, bądź o podobnej kolorystyce 

235. No tak średnio bym powiedział, tak średnio 

236. Noe powinno być ich tak duzo 

237. Nośniki informacji reklamowej szpecą przestrzeń publiczną. Powinny być dopuszczone 
wyłącznie w miejscach prowadzenia działalności gospodarczej, a ich wymiary i kolorystyka 
określone w uchwale krajobrazowej  

238. O ile są one estetyczne, w jednej linii, podobnych formatów to w żadnym wypadku mi nie 
przeszkadzają. Jeśli jednak jest ich wiele w różnych rozmiarach obok siebie to są przytłaczające. 

239. Obecna sytuacja jest nieakceptowalna - chaos i brak estetyki w kwestii reklam zrównuje 
Grodzisk z miastami trzeciego świata. Należy to całkowicie wyeliminować, a reklamy ograniczyć 
do jednolitych, nieinwazyjnych w swej formie, szyldów przy siedzibach firm.  
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240. Obecne regulacje sprawiają, że wiele reklam wieszanych jest w sposób chaotyczny, przez co 
znacząco psują wygląd miasta. Zwróciłbym również uwagę na reklamy z wykorzystaniem 
światła, tablic ledowych oraz neonów - szczególnie w pobliżu dróg. 

241. Obecne reklamy są chaotycznie rozmieszczane i czesto zasłaniają ładne budynki. Brak ładu i 
składu w ich umieszczaniu.  

242. Obecnie Grodzisk przypomina miasta np w Rosji a powinien przypominać np miasta 
zachodnich Niemiec 

243. Obecnie jest ich za dużo i zbyt pstrokato. Miasto by zyskało wiele nakazująć ujednolicenie 
kolorystyczne, kształtu i umiejscowienia reklam. 

244. obecnie jest tego za dużo w ogromnym chaosie. Wiele z reklam/banerów jest paskudnych i 
szpecą miasto 

245. Obecnie podstawą reklamy i informacji jest internet, w przestrzeni wystarczą szyldy, reklamy 
można ograniczyć do miejsc przystanków i przesiadek oraz wnętrz sklepów. Poza tym im więcej 
jest reklam tym mniej są widoczne a jednocześnie tym gorzej wpływają na bezpieczeństwo 
ruchu drogowego. Uchwała na pewno wymaga odrębnej regulacji odnośnie wyborów oraz 
wydarzeń kulturalnych i reklamy społecznej. 

246. Obecnie tablic reklamowych jest zdecydowanie zbyt wiele. Należy radykalnie zmniejszyć ich 
liczbę. 

247. Obecny stan to jest po prostu horror, stan ten obraża moje uczucia estetyczne. 

248. Obiektywnie mówiąc wkomponowane są w wygląd i funkcjonalność miasta  

249. Obrzydzają krajobraz, jest to nie estetyczne.  

250. Obszar deptaka i ścisłego centrum powinien mieć ujednolicoelne elewacje w całości, w tym 
elementy reklamowe. Pozwoli to na wykreowanie charakteru miasta zwłaszcza, jeżeli przyjęta 
stylistyka będzie interesującą i rzadko spotykana (np. szyldy neonowe, elementy art deco albo 
reklamy akwarelowe - tak rzucam ale na pewno są też lepsze pomysły). Tu z całą pewnością 
warto byłoby zorganizować konkursy dla firm projektowych, które mogłyby zaproponować 
kompleksowe rozwiązania. Ostateczny wybór, jako potencjalnie definiujący charakter miasta 
na lata, powinien być podjęty po referendum.  
 
A. I nic na szybko. Grodzisk zmienia się powoli ale na lepsze. Dajmy czas zarówno na 
opracowanie koncepcji jak i na jej wdrożenie.  
 
Dodam, że reklamy poza centrum mniej kłują, niż te w. 

251. Oczekuję czystości przestrzeni. Chcę podziwiać architekturę. Jak wracam z Danii to jestem 
załamany tym bałaganem reklamowym. Który nic nie wnosi poza brzydotą. Proszę usuńcie ten 
syf.  

252. Oczekuję wyważonych graficznie, zgodnych ze sztuką projektowania reklam - obecnie 
większość reklam jest brzydkie, jest ich za dużo i ogromnie szpecą miasto. 

253. Oczy bolą od bałaganu.  Jeżdżące na przyczepach z nagłośnieniem powinny być zakazane. 

254. Od pewnego czasu zauważyłam, ze Grodzisk  jest zalany bilbordami, ktore nic nie wznoszą. 
Wolalabym, zeby cala estetyka byla jednolita i zmniejszona do minimum. 

255. Odnośnie szyldów sklepowych mozna brać przykład z warszawskiej Pragi.  

256. Ogólnie jestem za całkowitym zakazem, ale wiem ze całkowita likwidacja nie wchodzi w grę, 
jednak marzyłbym aby reklamy były chociaż w jednej kolorystyce albo formacie (szczególnie te 
na płotach).  

257. Ogólnie jestem za tym, aby reklamy były ułożone i uspójnione. W miastach są nieodłącznym 
elementem, ale można je ułożyć w taki sposób aby nie były jego głównym elementem. Wiele 
osób nie korzysta już z bannerów 

258. Ograniczcie ilosc reklam. Ul. Królewska powinna byc wizytowka, a wyglada strasznie, jeden 
wielki haos.  
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259. Ograniczenia reklam na wylotówkach z miasta, ujednolicenie reklam w obszarze deptaka i 
ulic przyległych.  

260. Ograniczenie do absolutnego minimum lub całkowite wyłączenie tej formy reklamy  

261. Ograniczenie lub całkowita likwidacja reklam świetlnych i telebimów znajdujących się 
zwłaszcza przy drodze. Jest to bardzo niebezpieczne dla ruchu drogowego po zmroku. I 
najważniejsze konsekwencja w egzekucji przepisów które zostaną uchwalone, by następna 
uchwała nie była martwa. 

262. Ograniczone do minimum i jednolite 

263. Ograniczyć do minimum. Niech się reklamują w internecie plus szyldy a nie szpecą całe 
miasto 

264. Oprócz regulacji dotyczących bilboardów, proponuję ograniczenia dla tych świecących na 
pół miast telebimów, które oślepiają kierowców, marnują energię elektryczną i szpecą wybitnie 
agresywnie. 

265. Osoba zamieszczająca powinna uaktualniać ich treść, dbać aby nie wisiały podarte i 
nieczytelne banery. To samo powinno sie tyczyć plakatów wyborczych, które bezpośrednio po 
zakończeniu wyborów powinny znikać z ulic. Do tej pory walające się, namoknięte błotem i 
deszczem plakaty były gorszym utrapieniem niż wiszące na budynkach banery reklamowe 
sklepów i zakładów produkcyjnych. 

266. Ostatnio przejeżdżając przez Grodzisk, podjęłam dyskusje z Gościem z za granicy który 
przyjechał do mnie. Oboje stwierdziliśmy, że Grodzisk jest piękny, ale psują go te wszystkie 
reklamy, które wiszą na budynkach i ogrodzeniach. Reklam w naszej gminie jest zdecydowanie 
za dużo, wygląda to okropnie. Rozumiem promocje jakiegoś sklepu/warsztatu, jednakże co za 
dużo - to nie zdrowo. Na nie już się nie zwraca uwagi, bo każda reklama jest obok siebie. Myślę, 
że dużo osób podzieli moją opinie. Plakaty wyborcze wiszą już od kilku miesięcy o nikt ich nie 
zdejmuje. Założę się, że połowa banerów jest powieszona nielegalnie. Zaczyna robić się 
śmietnik. Warto coś z tym zrobić!  

267. Oznaczenia samego miasta Grodziska również nie należą do najładniejszych - chociażby 
niedawno postawione wielkie metalowe konstrukcje ..z 1 tabliczką! Zdecydowanie powinny 
być wyznaczone miejsca reprezentacyjne gdzie ład powinien być zachowany. Krajobrazowo nie 
tylko reklamy szkodzą- również pomysły w stylu drewnianych konstrukcji na deptaku zupełnie 
nie pasujące do reszty.  

268. Panuje kompletny chaos i jesteśmy zakładnikami niekontrolowanej brzydoty.  

269. Piekno naszego miasta możemy podkreślić przez porządek także w kwestii reklamy 
wizualnej. Nie możemy szpecić tego miejsca reklamami bez żadnych reguł i w dodatku w 
nieestetycznej formie. 

270. Piękne miasto oszpecone niekontrolowana ilość reklam nie tylko tych wielko formatowych.  
Powinien być zakaz wieszania plandek na płotach i budynkach mieszkalnych. Moimm zdaniem 
także szyldy sklepów/firm powinny spełniać kryteria żeby było mniej pstrokato, nie 
wspominając już o elewacjach, które bardzo często nie pasują do reszty otoczenia.  

271. Polityka dotycząca reklam powinna być spójna z charakterem i tożsamoscia miasta, 
powinniśmy dbać o estetykę, a nie przykrywa wszystko reklamami wielkopowierzchniowymi. Z 
góry powinien być narzucony styl reklam, bardziej iść w kierunku szyldow przy zakładach, s stylu 
czasów 20lecia, bo jednak to miasto ma dość dobrze zachowana architektura przedwojenna. 

272. Portal lokalny dotyczący przedsiębiorstw, reklam  

273. Potrzebne są tablice reklamowe  

274. Powienien być jeden standard ogłoszeń reklamowych i w dodatku tylko w miejscach do tego 
wyznaczonych. 

275. Powinien być zakaz reklam migających i świecących takich jak np tablica na rogu Sienkiwicza 
i Montwiłła, salony gier, reklama Skuby na Traugutta, takie reklamy zwyczajnie drażnią i 
zawłaszczają przestrzeń 
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276. Powininien być powołany marketingowiec miasta przez którego ręce przechodzą do 
akceptacji wszystkie reklamy. 

277. Powinno byc wiecej tablib wolnostojacych prz ulicach nie koniecznie na prywatnych 
posesjach. Reklamy powynny byc schludne, a nie jak obecnie czsem wisza poobrywane 

278. powinno być co najwyżej do ograniczenia ilości reklam na m^2 do np max 5 obok siebie bez 
znaczenia rozmiar kolorstyka itp... nie powinno się to tyczyć centrum Grodziska (strefa 
zakupów ) 

279. Powinny być estetyczne w kolorystyce  

280. Powinny zostać ograniczone do minimum - np. szyldy nad wejściem do danego sklepu. 
Reklamy, bilboardy, plakaty psują wygląd tego ładnego, ukwieconego miasta. 

281. Powinny zostać wprowadzone standardy wielkościowe,  

282. Preferowałabym zdecydowane ograniczenie ilości oraz wielkości reklam. Reklamy o 
podobnych wymiarach i na w miarę równych wysokościach są dobrym pomysłem. Ale przede 
wszystkim mniej. 

283. Priorytetem winny być względy bezpieczeństwa oraz względy estetyczne.  Nic bardziej anty-
reklamowego niż odbarwione, rdzewiejące tablice, niż obszarpane przez wiatr banery, niż 
poprzewracane przez wiatr konstrukcje. Nic bardziej denerwującego jak reklamy ograniczające 
widoczność kierowców. 

284. Problem nadmiernej ilości reklam w przestrzeni publicznej jest zmorą polskich miast, wsi i 
dróg. Należy zakazać banerów reklamowych wieszanych na ogrodzeniach. W większości 
przypadków ich kolory są bardzo jaskrawe, a wartość estetyczna okropna. Należy ujednolicić 
wymiary szyldów, zakazać stosowania zbyt jaskrawych kolorów. W obecnych czasach istnieje 
wiele innych form reklamy niż banery.  

285. Prosimy o nie reklamowanie politycznych ugrupowań. Tylko przedsiębiorstwa lokalne  

286. proszę o niedopuszczenie reklam świecących i migających - przykład skleb Skuba na ulicy 
Traugutta i koszmarna tablica na skrzyżowaniu Sienkiewicza i Montwiłła 

287. Przestrzeń Grodziska jest po prostu brzydka. Brzydka, przez zalewające reklamy. Pomijając 
fakt, że zagospodarowanie przestrzenne wygląda nieestetycznie. Przybywa ciasnych uliczek i 
kolejnych budynków. Czuję się w mieście przytłoczona, mimo, że powstaje dużo infrastruktury 
dla mieszkańców. Przejeżdżając przez miasto reklamy wręcz krzyczą i powodują, że nie chce mi 
się w nim przebywać. Również telebimy zupełnie w tym nie pomagają. Reklamy są potrzebne, 
ale potrzebne są też w tej kwestii przypisy, ponieważ za chwilę to nie będzie miasto dla 
mieszkańców, w którym mogą czuć wytchnienie, tylko dla reklam.  

288. Przestrzeń miejska (i wiejska) powinna być całkowicie wolna od reklam. Miejscem 
odpowiednim dla reklam jest Internet (i to tylko przy założeniu, że ktoś poszukuje reklam). 

289. Przeważnie są obrzydliwe i powodują dużo chaosu. 

290. Przez reklamy w takim formacie jakim są jest po prostu brzydko. Jest ich tak dużo, że chyba 
już nikt nie zwraca na nie uwagi - tak wielki chaos panuje.  

291. przy lokalu - Nazwa firmy, krótka informację o pełnionych usługach i odsyłacz do strony 
internetowej.  Stworzenie bazy firm w internecie, dzięki której łatwo zlokalizuje usługi, którymi 
jestem zainteresowana 

292. Przysłowie mówi "reklama dźwignią handlu" i zgadzam się z tym w pełni. Sam jestem 
przedsiębiorcą ale czas takich reklam już dawno przeminął. Wielkoformatowe reklamy to 
archaizm z lat 90tych obecnie można się promować równie skutecznie w sieci nie niszcząc 
krajobrazu i środowiska. Miłym gestem mogą być szkolenia/warsztaty z reklamy w sieci na 
stronach społecznych. Dodstkowo jeśli gmina zrobi zachęty finansowe/podatkowego do 
zamiany formy promocji własnej działalności to wszyscy mogą być wygrani. 

293. Psują estetykę miasta 

294. Psują estetykę zabudowy 

295. raklam jest za dużo i psują krajobraz 
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296. Regulacja jak mają wyglądać PRYWATNE posesje, ściany i płoty to pomysł zrodem z prl-u. Po 
to wywalczyliśmy WOLNOŚĆ aby każdy decydował sam o sobie i swoich posesjach. Tereny 
gminne mogą być regulowane - prywatne nie. Proszę zauważyć, że firmy które powstały 
dawniej i dobrze służą mieszkańcom SAME zmieniają reklamy na ładniejsze z lepszych 
materiałów. Te według Was "gorsze" reklamy są kosztem jaki wszyscy musimy ponieść za 
WOLNOŚĆ, za samostanowienie obywateli. 
  W ankiecie zabrakło pytania o koszty zmian: " Czy zgadzasz się mieszkańcu gminy aby koszt 
demontażu starych i budowy nowych reklam przedsiębiorca doliczył Ci do rachunku?"  
Np. fryzjerka: skoro musi ponieść dodatkowe koszty to strzyżenie nie będzie kosztowało X ale 
X+np.5zł.  
Niektóre firmy funkcjonują dzięki reklamie przydrożnej. Oferują usługi lub towary rzadko 
nabywane. Jadę drogą - widzę reklamę - decyduję się zatrzymać i nabyć towar/usługę. Gdy nie 
będzie reklamy to obroty firmy spadną. W efekcie możliwa będzie redukcja etatów albo w 
ostateczności likwidacja firmy, Przykład? Bardzo proszę: jadłodajnie przydrożne - samego 
obiektu nie widać bo jest w bocznej uliczce a przy drodze stoi baner: informuje i zachęca: "Tu 
zjesz smacznie i tanio".  Jak nie będzie tej raklamy to przejezdni nie będą wiedzieć, że tu jest 
jakaś restauracja - nie wejdą - obroty spadną - redukcja etatów - likwidacja firmy. 

297. Reklam i różnych banerów w Grodzisku jest stanowczo za dużo. Wiele reklam do siebie nie 
pasuje i tworzą brzydki, pstrokaty obraz. Dwa najbadziej oszpecone reklamami miejsca to pl. 
Zygmunta Starego i ciąg ulicy Królewskiej w okolicach McDonalda. Cieszę się, że temat ustawy 
krajobrazowej nareszcie pojawił się w naszym mieście. 

298. Reklam jest bardzo dużo, szczególnie w popularnych lokalizacjach. Większość jest bardzo 
kolorowa, co rzekomo ma przyciągnąć klientów, a daje odwrotny efekt. Lepiej działają, i 
wyglądają, reklamy bardziej stonowane, które nie powodują oczopląsu, jak to ma miejsce teraz. 
Poza tym część reklam wisi w jednym miejscu od kilku lat i jest zniszczona, co bardzo szpeci 
okolice.  

299. Reklam jest dla mnie za dużo w Grodzisku Mazowieckim , a przede wszystkim są one w 
niektórych miejscach strasznie nie uporządkowane co wygląda bardzo nieładnie/niechlujnie.  

300. Reklam jest za duzo, psują wyglad miasta. W dzisiejszych czasach wazniejsze sa reklamy w 
internecie, na portalach społecznościowych. Miasto powinno stawać sie bardziej zielone, a 
mniej zadrukowane. 

301. Reklam jest za dużo , zwłaszcza tych na płotach czy przy drogach. Jeśli ktoś czegoś szuka to i 
tak w pierwszej kolejności robi to na w Internecie. Dopuszczałbym reklamy blisko obiektów 
typu Hotel =>300m,  na dużych powierzchniach ściennych zamiast reklam lepiej zrobić  fajne 
murale, ew dopuszczać reklamy w takiej bądź innej ciekawej formie artystycznej. 

302. Reklam jest za dużo i są paskudne estetycznie.  

303. Reklam jest za dużo zaśmiecają całe miasto  

304. Reklam jest za dużo, panuje chaos.  

305. Reklam jest za dużo, rozmieszczone chaotycznie, w dowolnych miejscach. Wprowadza to 
straszny bałagan i sprawia, że miejsca wyglądają paskudnie. Uciążliwe są też reklamy z 
migającymi swiatełkami, przemieszczającymi sie literami - szczególnie gdy zapadnie zmrok i w 
nocy. 

306. Reklam jest za dużo, są brzydkie, w nieodpowiednich miejsach. Jestem za ograniczeniem 
bałaganu reklamowego i ograniczenie do estetycznych logo / szyldu firmy/sklepu. 

307. Reklam jest za dużo, są chaotyczne 

308. Reklam jest za dużo, są chaotyczne, niespójne, zaśmiecają przestrzeń miejską, są zbyt 
krzykliwe. Reklamy w postaci neonów / tablic z wyświetlanymi napisami są niebezpieczne 
szczególnie dla kierowców 

309. Reklam jest za dużo, szpecą miasto  

310. Reklam jest za dużo, tworzą chaos formatów, kolorów i treści. Zamiast estetyki jest śmietnik. 
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311. Reklam jest za dużo, za dużo buduje się segmentów i bliźniaków. Przyjemne, 
podwarszawskie miasto zaczęło przypominać najbardziej zatłoczone dzielnice stolicy, znikają 
wolne przestrzenie, budowane są kolejne szeregowce lub "galerie" czy pawilony, których 
niezbędność jest mocno wątpliwa.  

312. Reklam jest za dużo, zarówno w centrum miasta jak i poza. Wystarczy wyjechać poza granice 
Polski, tam nie ma takiej ilości bilboardów, wręcz miejscami nie ma ich wcale. Wieksze 
znaczenie ma reklama w internecie niż ogromne plakaty i bilboardy na poboczach i budynkach, 
jest za pstrokato, nie można skupić uwagi tak naprawdę na niczym. Powinnismy dbać o wyglad 
naszych budynków a nie zasłaniać je reklamami.  

313. Reklam jest za dużo,trudno jest zauważyć czego one dotyczą.  

314. Reklam jest za dużo. Coraz trudniej zauważyć znaki w czasie prowadzenia pojazdu co 
zwiększa niebezpieczeństwo na drodze.  Pozatym firmy powinny reklamować się w internecie 
bo tam szukamy produktów.  

315. reklam jest zbyt duzo i panuje wśród nich chaos, wszyscy staraja sie byc bardziej widoczni, 
więc ida w duże i bardziej krzykliwe reklamy któe szpeca okolicę 

316. Reklam jest zbyt dużo , często ograniczają widoczność i szpecą ulice  

317. Reklam jest zbyt dużo , każda inna .Szpecą krajobraz. 

318. Reklam jest zbyt dużo. Są niespójne. Często świetlne bardzo rażące przy drogach szczególnie 
w nocy 

319. Reklam jest zbyt wiele,które mało kto czyta. 

320. Reklam jest zdecydowanie za dużo, ogólnie chaotycznie umieszczone, wiele z nich 
zamieszczonych przy drogach mogą dekoncentrować kierowców. 

321. Reklam jest zdecydowanie za dużo, większość z nich jest po prostu brzydka. Wystarczyłyby 
np. jednolite słupy i informacjami w stylu: piekarnia w lokalu 1a, fryzjer w 1b itp. Teraz często 
nie widać nawet numeru budynku. 

322. Reklam jest zdecydowanie za dużo.  Powodują chaos. Rozpraszają kierowców.   

323. Reklam jest zdecydowanie za dużo. Banery,billboardy powinny znikać. Jedyna spójna i 
estetyczna forma są reklamy w formie logo lub samej nazwy na budynku siedziby firmy. Takie 
rozwiązanie jest i świetnie działacze śródmieściu Wroclawia 

324. Reklam jest zdecydowanie za dużo. Jest misz masz wielkości, rodzaju, neonow i innych 
mrugajacych reklam.  

325. Reklam jest zdecydowanie za dużo. Powoduje to niesamowity chaos wizualny. Wyjeżdżając 
poza granicę od razu widać, że wyjechaliśmy z naszego kraju. Nagle kończy się tragicznie 
wyglądający krajobraz składający się z przypadkowych reklam, przypadkowych kształtów, 
kolorów i pomysłów na promocję. Okazuje się, że są domy, bloki, czy ogrodzenia które po 
prostu widać, gdyż żadna reklama nie jest tam dozwolona i jest to wspaniałe. Gdyby udało się 
ten chaos reklamowy zlikwidować w Grodzisku Mazowieckim, bylibyśmy super przykładem dla 
innych miast oraz wsi w całej Polsce. 

326. Reklam jest zdecydowanie za dużo. Świecące bilboardy to też coś strasznego. Reklamy 
powinny być ograniczone do minimum. W tym natłoku i tak nie spełniają funkcji informacyjnej, 
ponieważ człowiek czuje się ogłupiony i zdezinformowany. 

327. Reklam jest zdecydowanie za dużo. Wprowadzają chaos i rozproszenie kierowców. Uważam, 
że rejony powinny być przy firmach. 

328. Reklam jest zdecydowanie za dużo. Wprowadzają niechlujny wygląd tego pięknego miasta. 
Wspaniałe, że się tym tematem zajmujecie. Brawo Wy! 

329. Reklam nie powinno być przy wojewódzkich drogach, rozpraszają kierowców.  

330. Reklam nie znoszę, w ogóle nie czytam tego co jest napisane. Szybciej zwrócę uwagę na 
ładny, gustowny szyld niż gigantyczną pstrokatą reklamę. 

331. Reklam powinno być mniej i nie powinny zajmować tak dużej powierzchni.  

332. Reklam w Grodzisku jest za dużo, co odbija sie na krajobrazie. Zmniejszenie ich ilości na 
pewno poprawi wyglad miasta.  
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333. Reklama nie jest czytelna i nie zapada w pamięć. Obecnie panuje chaos i reklamy psują 
krajobraz. Należy ograniczyć ich liczbę i zastosować wspólny klucz i miejsca dla nich 
przeznaczone 

334. Reklama powinna być taka jak w Państwach zachodnich, dostosowana do elewacj 
rozmiarem kolorystyka / jeden z najgorszych przykładów, wyremontowane kamienice na 
deptaku i pomarańczowe wielkie reklamy. Nawet wielkie sieci już w Polsce potrafią dostosować 
kolorystykę szyldów np. w obrębie starego miasta uginają się i McDonaldy i Lidle i Biedronki. 
Reklamowy chaos to koszmar 

335. Reklama świetlana  przy basenie jest stanowco za jasna dla kierowców i stwarza zagrożenie 
w ruchu pojazdów zwłaszcza na przejściu dla pieszych.   

336. Reklama, szyld nad miejscem, nad firmą. 

337. Reklamowy bajzel powinien zniknąć. W dobie internetu....mamy wszystko pod nosem. Kiedy 
znikną reklamy może być tylko przyjemniej i spokojniej. 

338. Reklamy bardzo szpecą miasto i są dalekie od eleganckich rozwiązań. Oczywiście dla 
przedsiębiorcy ważne jest zareklamowanie się, ale niech to będzie według okreslonych zasad, 
również tych estetycznych. Przy obiektach zabytkowych powinny być uspójnione szyldy.  

339. Reklamy i bilbordy zaśmiecają przestrzeń publiczną i powinny być usunięte  

340. Reklamy i szyldy są okropne wprowadzają chaos i dekoncentrują . Grodzisk jest tak piękny 
ma tyle cudownych nasadzeń drzew i Zieleni i na tym człowiek chce zawiesić oko a nie na 
obrzydliwych obskurnych reklamach  

341. Reklamy i szyldy w siedzibie firm Tak. Jakoś trzeba do nich trafić.  

342. Reklamy mamy wszędzie. W radiu w telewizji i telefonie. Uważam że nie są potrzebne w 
krajobrazie. Powinny zniknąć z ogrodzeń i budynków.  

343. Reklamy na ogrodzeniach są brudne porwane lub fruwają na wietrze bo m 
Ają zerwanw mocowania. Reklamy na budynkach teź są w niewiele lepszym stanie od tych na 
ogrodzeniach. Rozumiem prywatnych właścicieli posesji i domów bo za uźyczenie powierzchni 
reklamowej moźna zarobić. Pytanie kto za stan tej reklamy ma odpowiadać? Jestem za 
wyznaczeniem miejsc i wielkości reklam w mieście. Reklamy powinny być nad sklepami firmami 
punktami usługowymi warsztatami.  

344. Reklamy na ogrodzeniach za miastem zaburzają krajobraz, są bardzo nieestetyczne. 
Dozwolone powinny być wyłącznie w przypadku rzeczywistego prowadzenia działalności na 
danej posesji lub w jej pobliżu (w razie oznaczenia zjazdu z głównej drogi) 

345. Reklamy należą do środowiska miejskiego, jednak nie powinny dominować nad pozostałymi 
elementami. Naturalną rzeczą są reklamy w miejscu działalności czy w newralgicznych, 
odpowiednich do tego celu punktach w mieście. Jednak zarówno dla pieszych, rowerzystów, 
jak i kierowców nie powinien być to główny punkt skupiający uwagę. Reklamy, w różnych 
formach, powinny być dostosowywane pod kątem bezpieczeństwa (nie zasłaniać 
wjazdów/wyjazdów, przejść dla pieszych lub jakkolwiek ograniczać widoczność).  
Reklamowanie powinno odbywać się zgodnie z ustalonymi w ramach dialogu społecznego 
zasadami, tak aby uniknąć działań "na własną rękę", budując tym samym niesprawiedliwości i 
niezdrową konkurencję reklamową.  
Dlatego konieczne jest wprowadzenie odpowiednich regulacji mogących sprawić, iż krajobraz 
Grodziska ulegnie zmianie z "zasypanego" różnego rodzaju banerami tworzącymi swoisty 
bałagan informacyjny, niszcząc przy tym krajobraz miasta, na uporządkowane, czyste i 
pozwalające na swobodny odbiór reklam miasto. 
Miejsca takie jak ul. Królewska (za rondem, droga pow. 719 w stronę Milanówka) są dobitnym 
przykładem złego gospodarowania przestrzenią reklamową, a nie jest to odosobniony przykład. 
Dla miasta jest to strata wizerunkowa, ze względu an dużą liczbę osób przemieszczających się 
w tak ruchliwych miejscach, dla firm utrata potencjalnych klientów, którzy zamiast zachęcenia 
odczuwają dezinformacyjny szum, a dla mieszkańców przykra codzienność odwracania wzroku 
przed swoistym "chinatown" złej reklamy. 
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346. Reklamy neonowe i podświetlane, będą ładniejsze niż zwykłe szare tablice. 

347. Reklamy nie powinny być za duże, w jednym miejscu maksymalnie ,jedna duża reklama na 
jednym budynku, na skrzyżowaniach, jedna reklama w jednym narożniku skrzyżowania . 

348. Reklamy nie powinny dominować w krajobrazie miasta ani wsi. W chwili obecnej w 
Grodzisku jest za dużo bałaganu w tej kwestii. 

349. reklamy nie powinny istnieć w przestrzeni publicznej w żadnej formie 

350. Reklamy nie powinny zasłaniać krajobrazu,  ładnych elementów budownictwa,  być zbyt 
blisko drogi ponieważ zasłaniają przeszkadzają w odczycie znaków i drogowskazów.  Nie 
powinno być ich zbyt dużo w jednym miejscu i powinny mieć zbliżony format jeśli są dość blisko.  
Powinny być także zadbane,  stare brudne, uszkodzone powinny być naprawiane lub usuwane. 
Ograniczenie powinno także dotyczyć elementów świetlnych zwłaszcza migających (zakaz 
migających kolorów niebieskich), oraz odpowiednie natężenie światła.  Duże świetlne bilbordy 
w Grodzisku zwłaszcza te w centrum i obok targu jak biały kolor wieczorem to oślepia  

351. Reklamy oszpecają krajobraz miejski. Jest ich za dużo.  

352. Reklamy powinny być jednolitych kształtów (o ile występują obok siebie), nie zasłaniać 
całości elewacji oraz nie powinny być chaotycznie rozstawiane po całym mieście. 

353. Reklamy powinny być mniej nachalne, najlepiej kilka w jednym miejscu a nie wszędzie i 
zasłaniajace całe budynki, ogrodzenia i przestrzeń przy ulicy. 

354. reklamy powinny być na jednakowych arkuszach, czyste i zadbane  

355. Reklamy powinny być ograniczone do minimum. Jeśli chodzi o szyldy sklepów, warto 
przemyśleć takie rozwiązania, jakie są wpraowadzane na starówkach - logo sklepów są 
monochromatyczne. To dobry sposób na uniknęcie pstrokacizny. Może warto także 
przeprowadzić jakąś akcję na rzecz reklamy w internecie w naszej gminie? 
Warto także wprowadzić ograniczenia jesli chodzi o reklamy i bannery wyborcze. Powinien być 
nakaz usuwania ich maksymalnie do tygodnia po wyborach pod groźbą kary administracyjnej 
dla kandydata i jego sztabu.  

356. Reklamy powinny być ograniczone do minimum. Mogą stanowić treść informacyjną na 
budynku gdzie jest prowadzona działalność. Powinny być zakazane reklamy na ogrodzeniach 
ponieważ najczęściej odraniczają widoczność na skrzyżowaniach.  

357. Reklamy powinny być po prostu ładne i dostosowanedo miejsca w którym są i nie powinny 
zasłaniać uroku naszego miasta  

358. Reklamy powinny być raczej minimalistyczne, w odpowiednio wydzielonych miejscach (nie 
na losowym budynku) i w zależności od możliwości firmy reklamującej się, nowoczesne i 
estetyczne. 

359. Reklamy powinny być tylko w obiektach i siedzibach i mieć na celu oznaczenie a nie reklamy. 

360. Reklamy powinny być tylko w wyznaczonych miejscach i w określony sposób  

361. Reklamy powinny być ujednolicone, a nie kraszate gdzie popadnie Grodzisk jest dla ludzi a 
nie reklama dla Grodziska 

362. Reklamy powinny być w jednakowym formacie. Estetyka przede wszystkim 

363. Reklamy powinny być w miarę spójne rozmiarowo/lokalizacyjnie ponieważ obecnie panuje 
bałagan i dowolność form i lokalizacji w tym wszystkim, a w szczególności powinny być 
wprowadzone ograniczenia/zasady w przypadku reklam świetlnych zlokalizowanych w 
okolicach skrzyżowań z sygnalizacja ponieważ one potrafią bardzo zmylic, a przez to 
spowodować zagrożenie na drodze i bardzo rozpraszają 

364. Reklamy powinny być zgrabnie wkomponowane w ogólny krajobraz miasta, poszczególne 
banery reklamowe umieszczane na budynkach dostosowane do elewacji, nie rzucające się w 
oczy i bardziej jednolite kolorystycznie.  

365. Reklamy powinny prezentowane być jedynie w wyznaczonych do tego miejscach. Banery 
reklamowe rozwieszane na ogrodzeniach szpecą miasto najbardziej  

366. Reklamy powinny widnieć w uporządkowany sposób, pozwalający na lepsze ich 
dostrzegnięcie, ale nie przytłaczając tym samym. 
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367. Reklamy powinny występować w minimalnej ilości. Potrzebna też regulacja dotycząca ich 
zatwierdzania pod kątem estetyki i ilości. Obecnie reklamy są zbyt nachalne i szczepią Grodzisk.  

368. Reklamy powinny zachowywac jakis lad albo w pionie albo w poziomie podobnych 
kolorownnie misz masz bo jak jest za duzo to sie na to uwagi nie zwraca a co do obszaru 
dostostowalbym go do tego gdzie przemieszcza sie wieksza liczba ludzi tam mozna by bylo 
wiecej bo zakladanie obszaructakiego to nie zbyt dobrze bo reklamy sa potrzebne w 
rozpowszwchnieniu danej firmy albo jedna duza albo 2 na lokalu i starczy i jakis odstep od nich 
i dopiero wtedy. Dziekuje zycze milego dnia 

369. Reklamy powinny zniknąć w całej Polsce, szczególnie te na bilbordach, płotach i budynkach. 
Zaśmiecają krajobraz. Często są nieestetyczne. Powinny pozostać tylko szyldy i ewentualnie 
kierunkowskazy np. dla firm usytuowanych w podwórkach czy mniej widocznych miejscach.  

370. Reklamy przede wszystkim szpecą miasto. Wystarczą małe ogłoszenia na słupach itp. do tego 
estetyka większości reklam zostawia dużo do życzenia... 

371. Reklamy psuja krajobraz. 

372. Reklamy same w sobie nie są złe, jedna duża (ale nie na cały budynek), albo kilka mniejszych 
w ułożeniu symetrycznym sa jak najbardziej w porządku. Jednak reklamy na całą elewacje, albo 
wiele reklam postawionych bez żadnego układu szpecą otoczenie. 

373. Reklamy są brzydkie i jest ich stanowczo za dużo. Miasto wygląda miejscami bardzo 
tandetnie. 

374. reklamy są chaotyczne, jak w całym kraju zresztą, często stoją latami, chociaż są nieaktualne 
już 

375. Reklamy są chaotyczne, jest ich za dużo. Bardzo obniża to walory estetyczne miasta i zamiast 
zachęcać do zakupu to zniechęca przyszłego klienta 

376. Reklamy są chaotyczne, nieestetyczne i jest ich zdecydowanie za dużo 

377. Reklamy są nieodłączną częścią biznesu i wręcz naszego życia. Wszystkie reklamy 
przedstawione na zdjęciach w trakcie ankiety są okropne, ale mogą tam zostać ale muszą być 
estetyczne, pasujące do otoczenia. Bez jaskrawych kolorów, ze smakiem i spójne z otoczajacym 
terenem.  

378. Reklamy są potrzebne ponieważ przedsiębiorcą i tak są podcinane skrzydła . Jednak to co 
jest obecnie jest architektonicznym nieładem i trzeba to uporządkować i wprowadzić trochę 
lepszego stylu w krajobraz . 

379. Reklamy są potrzebne,  pomagają mi podejmować decyzje konsumenckie  

380. Reklamy są potrzebne, bo pokazują nam konsumentom wiele nowych produktów i ofert, 
jednak powinno to być w uporządkowanej formie wizualnej  

381. Reklamy są zbyt jaskrawe, panuje chaos wizualny, najbardziej irytujące są reklamy neonowe, 
które migają i drażnią oczy. Ustawa powinna określić wielkości reklam, stosowaną kolorystykę, 
tak aby reklamy nie wyróżniały się aż tak na tle krajobrazu 

382. Reklamy są zbyt nachalne, idźmy drogą niemiecką reklamy tak, ale przy marketach. Na 
wsiach grodziskich też jest za dużo reklam, wiszą bez sensu na ogrodzeniach i szpecą. 

383. Reklamy schludne szyldy ( nie banery, billboardy ) i tylko w miejscu firmy.  

384. Reklamy szpecà krajobraz oraz wplywaja negattwnie na bezpieczeństwo na drogach.  

385. Reklamy szpeca nasza gmine. 

386. Reklamy szpeca obraz miasta. Nackane jedna na drugiej i tak nie zwracaja uwagi konsumenta  

387. Reklamy szpecą krajobraz miejski, a ich niekontrolowane usytuowanie i forma doprowadzają 
do pogorszenia stanu otaczającej nas przestrzeni. Ważne jest również wzięcie 
odpowiedzialności za wywieszone reklamy. Jeśli ktoś umieszcza gdzieś reklamę to w przypadku 
gdy ulegnie ona zniszczeniu prace naprawcze lub rozbiórkowe powinny być przeprowadzone 
obowiązkowo i na koszt właściciela reklamy 

388. Reklamy szpecą miasto, ujednolicone szyldy na obiektach wystarczą. 

389. Reklamy szpecą tak ładne miasto 
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390. Reklamy te uliczne to jeden chaos. Na codzień staram się nie zwracać na nie uwagi, co ogólny 
ich bałagan raczej ułatwia- nie są czytelne. Zwykle wszystkiego szukam  w internecie i dopiero 
jak tu znajdę szukam miejsca - punktu, budynku, bramy itp. gdzie firma się mieści. I tu szyld jest 
bardzo pomocny. 
Banery z reklamami produktów (np. AGD) to pomyłka.... 

391. Reklamy to obciążenie dla krajobrazu miasta.  

392. Reklamy umieszczone powinny współgrać formą i kolorem do otaczającej architektury i/lub 
krajobrazu. Podobne rozwiązania stosuje się często przy deptakach lub obszarach takich jak 
stare miasto czy obiekty turystyczne. 

393. Reklamy w bardzo  dużym stopniu szpeca miasto. Niestety, także władze miasta dokłądają 
tu swoja cegiełkę - na przykłąd zasłanianie elewacji wielkimi banerami o bardzo wątpliwej 
estetyce (na ul. Sienkiewicza). 
Uważam za konieczne wprowadzenie także ujednolicenia stylu i wymiaów szyldów i 
wprowadzenie przepisów dotyczących wielkości szyldów i banerów (ograniczenie billboardów).  

394. Reklamy w Grodzisku sprawiają, że słynące z pięknych parków miasto, jest bardzo 
nieatrakcyjne. Reklamy są w złym guście, w złym formacie, w nadmiarze. Powinny być 
dozwolone tylko szyldy z nazwą sklepu utrzymane w spójnym stylu, nie więcej niż 2 kolory. 
Reklamy możnanprzenieść do internetu, zastąpić gazetką, choć i ta wydaje się być tylko 
produkcją śmieci.  

395. Reklamy w Grodzisku szpecą całe miasto. To haos I straszny bałagan.  

396. Reklamy w Grodzisku wymagają ujednolicenia, jeden budynek - jeden rozmiar i styl reklamy. 
Ustanowić powinno się także ich ilości na daną powierzchnię tj. elewacja, ogrodzenie. 
Obecnie panujący chaos reklamowy skutecznie zaburza coraz to lepszy wygląd gminy.  

397. Reklamy w nadmiernej ilości są szpecące, powinno się ograniczyć ich rozwieszanie w jednym 
miejscu. 

398. Reklamy w Naszym regionie to chaos i tragedia. 

399. Reklamy w obecnej formie niszczą ładny wygląd miasta. Wszelkie inne prace wykonywane 
w centrum nie są widoczne , gdyż zakłócają je wszędzie występujące reklamy. Bez ładu i składu 

400. Reklamy w przestrzeni publicznej w obecnym kształcie to wielkie nieporozumienie. Jest ich 
za dużo! 

401. Reklamy wielkoformatowe naprawdę nie dodają miastu uroku, a wieszane bez ładu i składu 
tylko szpecą. Wiele do życzenia pozostawia też ich treść, albo wulgarny, czy szowinistyczny 
wydźwięk. Szyldy reklamowe są potrzebne i mogą być piękne - teraz przecież zachwycamy się 
neonami z czasów słusznie minionych. Ciekawą formą reklamy według mnie jest mural - bocian-
symbol znanej firmy budowlanej, umieszczony na jednym z wieżowców; niby reklama, a jednak 
przyjemna dla oka. Zrobienie porządku z wszechobecnymi szpetnymi i zwyczajnie - zbędnymi 
reklamami, to naprawdę świetny pomysł i z niecierpliwością czekam na wdrożenie planów w 
życie. Powodzenia! 

402. Reklamy wprowadzają chaos. Uważam, ze nie powinno ich być. 

403. Reklamy zakłócają ład przestrzenny i jest ich za dużo.  

404. Reklamy zasłaniają miasto. Warto już przemycać przykładu innych miast nie tylko z Polski.  

405. Reklamy zaśmiecają. Swoją szkaradnością zakrywają piękno Grodziska. Lepiej stworzyć 
gazetkę gdzie lokalnie przedsiębiorcy będą mogli przedstawić swoje usługi albo strona 
internetowa, nawet powiązana z grodzisk.pl 

406. Reklamy zdecydowanie nie są potrzebne. W dobie internetu, wystarczy reklama w mediach 
społecznościowych. 

407. Reklamy zewnętrzne w naszej gminie tworzą chaos, często są nieestetycznie rozmieszczone, 
bez żadnego ładu. Jest ich zdecydowanie za dużo. 

408. reklamy=nie 

409. Reklemy są stałą częścią handlu/usług, ale należy tę kwestię uregulować. Jasne zasady, co 
do formy i ilości banerów/szyldów zwiększą estetykę miasta. Rozsądne zasady (bez radykalnych 
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rozwiązań jak np. całkowity zakaz) będą korzystne również dla przedsiębiorców. Dla mnie, jako 
konsumenta, kilka reklam w jaskarawych kolorach i różnych kształtach nie zachęca do 
skorzystania z usług reklamującego. Co więcej, staram się unikać takich miejsc gdyż nie 
wzbudzają zaufania. Mało profesjonalna i nieprzemyślana reklama wzbudza moje podejrzenie 
co do usług/towarów oferowanych w danym miejscu.  

410. RKLAMY SA ISTOTNE, aLE PROSZĘ, NIECH NIE SZPECĄ MIEJSCA W KTÓRYM ŻYJEMY 

411. Rozpowszechniona reklamoza w Grodzisku znacznie obniża wartości estetyczne na terenie 
miasta. Zaproponowany obszar we wcześniejszym punkcie powinien zostać powiększony do 
ulicy Orzeszkowej na wschodzie oraz objąć całą długość  ulicy Nadarzyńskiej. 

412. Rozumiem potrzebę umieszczania reklam, ale regulacje są konieczne. Ładny krajobraz 
otoczenia w którym chce się przebywać w miejscu w którym znajduje się zakład jest o wiele 
ważniejszy niż napis który ginie wśród innych. Według mnie ograniczenie chaosu reklamowego 
może szczególnie wpłynąć na atrakcyjność deptaka.  

413. Sa chaotyczne, brzydkie, nieestetyczne. Wieszane wszedzie, bez poszanowania krajobrazu i 
estetyki budynkow. Przykladem powinny byc kraje Europy Zachodniej, gdzie NIE MA tego typu 
reklam prawie wcale! Ani przy autostradach, ani w miastach, ani przy drogach dojazdowych. 
Reklamy znajduja sie przy obiektach ktorych dotycza i wspolgraja z estetyka miejsca!!!  

414. Sa niepotrzebne  

415. Są chaotyczne i wymagają uporządkowania. Szczególnie drażnią mnie reklamy bez grafik, na 
jaskrawym tle.  

416. Są krzykliwe, chaotycznie porozwieszane, czasami nieaktualne, brzydkie, jest ich 
zdecydowanie za dużo. A najgorsze są te wszystkie reklamy mrugające (świetlne). W ścisłym 
centrum Grodziska powinny znajdować się jedynie reklamy przy samych sklepach, obiektach, 
ale i poza centrum należałoby ograniczyć ich ilość i uporządkować. Rozumiem, że "reklama jest 
dźwignią handlu", ale brudne i obdrapane reklamy mają raczej efekt odwrotny od 
zamierzonego, a kilometry bilbordów jeden za drugim, albo i po kilka na raz, wzdłuż trasy chyba 
też są bez sensu: jeśli nie uformuje się korek i tak nikt nie ma szansy na ich przeczytanie.  

417. Są obsolutnie niedopuszczalne, szpecące miejski ład i przestrzeń. Cofają nas do lat 90tych. 
Należy je jak najszybciej usunąć. 

418. Są okropne i bardzo szpecą miasto. 

419. SĄ OKROPNE, NIE PRZYCIĄGAJĄ UWAGI BY ZACHĘCIĆ CO CZEGO KOLWIEK. 

420. Są one bardzo mało widoczne i niezbyt zachęcające do oglądania jedyna jaka przykuła moja 
uwagę to reklama galerii grodovej z Panią z lizakiem  

421. Są przestarzałe, niespójne, psują krajobraz i przestrzeń  

422. Są zbędne a i tak nie wpływają na zachowania konsumenckie 

423. Są zupełnie zbędne biorąc pod uwagę kwestie użytkową w dobie internetu, a nawet 
nieczytelne w takiej ilości. Sam szyld w miejscu lokalizacji gospodarczej wystarczy. Bardzo 
zaśmiecają krajobraz.   

424. Sądze że w tym wszystkim powinien być zachowany ład i skład. Nasze miasto ma być 
eksponowane z jak najlepszej strony, a nie jako gazetka z reklamami 

425. Sens mają szyldy przed obiektami usytuowane w sposób uporządkowany(jedna oś, 
wysokość umieszczenia, ujednolicone rozmiary szyldów) oraz ewentualnie 
strzałki/drogowskazy do konkretnych miejsc. Zamiast reklam na ścianach budynków może 
warto rozważyć murale. Umieszczanie banerów w obecnym kształcie jest totalnym 
pogwałceniem ładu przestrzennego. Nie są one niezbędne, funkcjonują inne formy reklamy.  

426. Skandaliczno-memiczny jest stan tych reklam. 

427. Skoro reklamy muszą być, to niech będą umieszczane z pomysłem, z odrobiną zmysłu 
estetycznego. 

428. Słupy z elektroniczną reklamą zmieniającą się co parenaście sekund w odpowiedniej 
sekwencji. Wtedy można wykorzystać jeden przekaźnik obrazu do wyświetlania wielu reklam . 
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429. Słuszne przedsięwzięcie. Szkoda, że dopiero teraz zostały podjęte kroki w tym kierunku. 
Reklamy powinne być ograniczone maksymalnie, do minimum - niedużej , białej plakietki 
przyklejonej na szybę w siedzibie.  

430. Spójność, ład, porządek, usuwanie reklam starych, zniszczonych, nieaktualnych. 

431. Stan obecny jest skandaliczny. Chaos, brzydota , liczba i nachalnoęć reklam odstręczają od 
zakupów w reklamujących się firmach. Zasłonięta przyroda, brudne banery, często porwane. 
Powinno byś ograniczenie wielkości reklam, ich ułożenie i dopuszczalna kolorystyka.  

432. Stosownie można reklamować się w social mediach, każdy kto będzie ciekawy danej 
działalności może sprawdzić informacje o niej w Internecie co staje się dużo korzystniejsze dla 
krajobrazu miejskiego Grodziska, który z miesiąca na miesiąc dąży w bardzo dobra stronę dzięki 
najróżniejszym inwestycja. Moim zdaniem nadmiar tablic reklamowych zaśmieca oraz 
niekorzystnie wpływa na odbiór miasta nawet przez "przejezdnych". 

433. Strasznie sprzeci, grodzisk w tym przoduje. Zawsze szukam w internecie bo wazne za opinie 
i nie patrze na reklamy z banerow 

434. Super inicjatywa, jak najbardziej potrzebna. Oby udało się ją jak najszybciej zrealizować 

435. super pomysł na ograniczenie śmieciowych i brzydkich reklam p 

436. Super temat, w Grodzisku jest reklamowy miszmasz 

437. Syf, syf, stop reklamom 

438. Szczególnie chciałabym zwrócić uwagę na reklamy ledowe przy drogach, które szczególnie 
w nocy bardzo rozpraszają kierowców i bardzo rażą w oczy, co jest niebezpieczne (Zyrardowska, 
Królewska). Często również w przypadku reklam ledowych używają kolorów takie jak służby 
mundurowe (przeważnie niebieski bądź czerwony), co wprowadza w błąd kierowców. Na 
pewno natłok takich reklam w jednym miejscu nie jest dobry dla samych reklamodawców, gdyż 
nie można skupić się na jednej tylko patrzysz na wszystko.  

439. Szpecą krajobraz  

440. Szpecą krajobraz miejski. Bardzo rzadko zachęcają do skorzystania z usługi .  

441. Szpecą krajobraz, nie podobają mi się. 

442. Szpecą krajobraz, są irytujące, nie służą niczemu przydatnemu  

443. Szpecą miasto , powinny zostać tylko szyldy nad siedziba , miejsce reklamy jest w internecie  

444. Szpecą miasto, na dodatek pstrokate neony są zagrożeniem dla ruchu samochodowego (w 
niektórych krajach takie reklamy są zabronione).  

445. Szyld z nazwą firmy - jednakowy dla wszystkich lokali - z dobrej jakości materiałów - nie 
banner foliowy, ograniczona ilość kolorów.  

446. szyldoza  i bilbordoza szpeci, Grodzisk potrzebuje spójnych decyzji dotyczących estetyki, 
architektury i krajobrazu 

447. Szyldy czy reklamy poza sklepem są nie potrzebne, bo nikt na nie w dzisiejszych czasach już 
nie patrzy, a tylko zaśmiecają krajobraz. Wystarczy szyld nad samym wejściem plus możliwość 
ewentualnych małych reklam o głównych promocjach w oknach sklepów itp, ale tylko przy 
budynkach, które są tylko sklepami, jak Lidl, media expert itp. Takie reklamy na deptaku i tak 
nie działają, bo jeśli ktoś idzie tam kupić szynkę, to pędzej informację o promocji na kiełbasę 
przeczyta w samym sklepie, a nie w oknie, a taka reklama tylko zaśmieca krajobraz. Reklamy 
powinny w ogóle być zakazane dla innych biznesów niż sklepy - jak np. reklamy segmentów 
wszędzie w Grodzisku- przy dzisiejszym internecie wszyscy kupujący dowiadują się informacji 
właśnie stamtąd, a nie z szyldów, które tylko dodają do śmietnika informacji i namiaru szyldów 
i reklam.  

448. Szyldy nad lokalami użytkowymi wpasowane w stylistykę budynku, przy firmach tabliczki 
powieszona na np. betonowych murkach mówiące jakie firmy mieszczą się na terenie  

449. Szyldy sklepów w centrum miasta powinny być wszystkie w jednym stylu i podobnej 
kolorystyce. 
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450. Ściśle wyznaczone miejsca na budynkach, jednolite wymiary oraz obowiązek zastosowania 
odgórnie ustalonego obramowania ogłoszenia aby zachować spójność między ogłoszeniami o 
kontrastowej kolorystyce. 

451. Tablic jest za duzo, sa brzydkie i zagracaja estetyczny krajobraz miasta! 

452. Tablic jest za dużo, są brzydkie i szpecą krajobraz.   

453. Tablice badz urzadzenia reklamowe, ktore wzbogacaja krajobraz miejski sa moim zdaniem 
w porzadku. Reklama wpisujaca sie w otoczenie, ladna, nie 'od czapy', a sprawiajaca odczucie 
'o, ale ciekawe' nie jest zla.  

454. Tablice powinny mieć ujednolicony wymiar, jakąś zasadę ustawiania np. Jakiś odstęp od 
siebie chyba że są jednego wymiaru i stoją w ciągu. Każdy powinien odpowiednio dbać o swoje 
reklamy np. Usowac zniszczone, wyblakłe, porwane banery.  

455. Tablice reklamowe są umieszczone bardzo chaotycznie, ich nadmiar nie pozwala w szybki 
sposób znaleźć niezbędnej informacji o danym przedsiębiorstwie. Ponadto ogromny 
wyświetlacz reklamowy umieszczony na skrzyżowaniu Kościuszki i Sienkiewicza jedynie oślepia 
kierowców. 

456. Tablice reklamowe to jest coś co szpeci krajobraz w ogromnej części i jestem przekonany, że 
jest to cos zupełnie niepasującego do otoczenia. W dobie coraz szerszej dostępności mediów 
elektronicznych gdzie reklama też jest wszechobecna wolałbym żeby reklamy już tam pozostały 
jeżeli mają gdzieś być w ogóle. Reklama plenerowa jest czymś od czego powinno sie odchodzić 

457. Tablice reklamowe to przestarzały sposób na reklamę. Osobiście nie zwracam na nie uwagi 
pod kątem skorzystania z tego, co one reklamują. Dodatkowo dowolność w ich umieszczaniu 
powoduje zwiększenie do nich niechęci z uwagi na zaburzanie wyglądu miasta.  

458. tablice zabrzydzają miasto  

459. Tak dla ładnych szyldów, neonów itp. Nie dla bilbordów, wielkopowierzchniowej reklamy. 
Zdecydowanie zmniejszenie powierzchni reklamowej w całym mieście. Zdecydowanie mniej 
miejsc na reklamę wyborczą  

460. Tak dla reklam, pod warunkiem ich ujednolicenia (rozmiar, kolorystyka). 

461. Tak duża ilość reklam powoduje, że zupełnie nie zwracam już uwagi na ich treść, zatem, co 
do zasady, nie pełnią swojej funkcji,tylko szpecą krajobraz miejski. Nie jestem za całkowitym 
zniesieniem wszelkich reklam, ale zdecydowanie popieram ich ustandaryzowanie, oraz 
redukcje do absolutnego minimum. Jak dla mnie, mogłyby zostać zastąpione szyldami 
informacyjnymi wyłącznie w miescu siedziby danego usługodawcy. Natomiast wszelkie banery, 
poprzyczepiane niechlujnie na ogrodzeniach prywatnych posesji, powinny zdecydowanie 
zniknąć z krajobrazu miasta. Jeśli się nie mylę, podobne zabiegi były realizowane min. W 
centrum Wrocławia, gdzie nawet duże sieci handlowe były zobowiązane do zmiany kolorystki 
swoich brandów na bardziej stonowane. 

462. Tak naprawdę to im mniej tym lepiej.  

463. Tandetne, kiczowate, chaotyczne 

464. Tego od wielu lat jest wszędzie za dużo. Taniej jakości banery, szyldy, bilbordy. Niespójne 
projekty graficzne, często zwyczajnie nieestetyczne. To jak wygląda nasze miasto jest 
własnością nas wszystkich bo my codziennie musimy na to patrzeć. Postępująca ślepota 
reklamowa sprawia, że wszystkie te formy reklamy i tak stają się coraz bardziej niezauważalne 
dla ludzi. Może warto by poza samym zakazem Gmina  zaproponowała przedsiębiorcom jakiś 
ujednolicony rodzaj szyldu reklamowego. Ujednolicony co do skali, proporcji względem 
budynku, materiału, palety kolorów itd. To by pozwoliło nadal moc reklamować punkt, ale w 
bardziej estetycznej formie. Jeśli udałoby się to uporządkować to Grodzisk będzie przykładem 
dla całej Polski.  

465. to są zwykłe śmieci przestrzenne , w dobie internetu nie spełniają kompletnie swojej roli , 
należy usunąć ten bałagan z przestrzenie miasta  

466. To, co dzieje się aktualnie jest koszmarne, brakiem gustu reklamowego zbliżamy się do ul 
Radzyminskiej (Targowek, Marki), nie rozumiem jak miasto może jednocześnie inwestować w 
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rozwój, piekne parki, nowe ścieżki rowerowe i pozwalać na nieład reklamowy, billboardy 
kompletnie bez gustu, ładu i ujednolicenia.  

467. Toniemy w reklamach. Nigdy nie kupiłem produktu ponieważ był na reklamie. Jestem za 
usunięciem wszystkich reklam i pozostawieniem samych szyldów bezpośrednio przed wejściem 
do lokalu. Na miejscu firm skupiłabym się na zaistnieniu w Google Maps niż wywieszaniu 
paskudnych reklam.  

468. Totalny bałagan bardzo psujący estetykę miasta. 

469. Tylko estetyczne szyldy bezpośrednio przy obiekcie, bez reklam wielkoformatowych, bez 
śmieci w przestrzeni   

470. Tylko jednego formatu nazwa punktu handlowego lub usługowego usytuowana na budynku. 
Brak reklam, wolnostojących, na ogrodzeniach, różnych formatów i kolorystyki drogowskazów.  

471. Tylko niezbędne informacje o firmie  

472. Tylko szyldy sklepowe, 

473. Tylko szyldy w siedzibie firmy. W dobie internetu i map internetowych z oznaczeniem 
obiektów mają sens. Dodatkowe informacje banery, reklamy są zbędne. Wiele miast 
europejskich nie ma tego problemu a ma za to piękne miasta bez atakujących zewsząd napisów 
obrazków i zbędnych informacji. 

474. Tylko szyldy, reklamy szpecą krajobraz. Można pomyśleć o bilbordach elektronicznych 
wkomponowanych w architekturę, na których mogliby reklamować się Ci którzy potrzebują. 
Tylko nie co 100 m, ale kilka w mieście pewnie da radę wkomponować. Na marginesie, ta która 
stoi w samym centrum szpeci jak mało która. 

475. Ujednolicona kolorystyka/stylistyka. Im mniej tym lepiej 

476. Ujednolicone szyldy zamiast reklam, należy zlikwidować całkowicie reklamę 
wielkoformatową w Grodzisku, miasto wygląda obecnie jak śmietnik!  

477. Ułożone nie chaotycznie tak by byle by wisialy w ilości ograniczonej by nie ograniczaly 
niewątpliwych walorów Naszego zielonego miasta. Z głową i umiarkowanie, a nie by zarobić.  

478. Umiarkowana ilość, obecnie jestvich za dużo, nie widać miasta tylko bilbordy. Często 
reklamy wyswietlane na elektronicznych bilbordach są zbyt jasne i odwracają uwagę 
kierowców co jest bardzo niebezpieczne.  

479. Uporządkowanie chaosu reklamowego wzorem miast z Europy Zachodniej pozwoli poprawić 
wizerunek Grodziska Mazowieckiego jako nowoczesnej gminy z uporządkowaną strategią 
urbanistyczną. W miejsce istniejących reklam można zaproponować np. platformę cyfrową 
(portal i aplikacja mobilna z ofertrami/upustami dla mieszkańców, bezpłatna dla 
reklamodawców-małych firm) 

480. Uporządkowanie estetyczne ! 

481. Urzadzenia tzn. ekrany ze zmieniającym się tekstem powinny być zakazane przy ulicach. W 
innych miejscach powinny być spokojniejsze, z łagodnymi kolorami i przejściami pomiędzy 
treściami.  

482. Urządzenia i tablice po za szpeceniem krajobrazu, odrwacają uwagę kierowców. Wg mnie 
powinny być zabronione w każdym przypadku, a już bezwzględnie w okolicach przejść dla 
pieszych.  

483. Urządzenia reklamowe migocące lub intensywnie wytwarzające światło wg mnie nie 
powinny istnieć. Reklama dającą po oczach pieszych i kierowców nic nie wnosi dobrego.  

484. Usunąć obecny chaos z reklamami z miasta i na drogach wjazdowych, a dodać więcej tablic 
ogłoszeniowych, gdzie reklamy mogłyby być umieszczane wraz z drobnymi ogłoszeniami. 
Obecnie wiele ogłoszeń drobnych jest umieszczanych na słupach, skrzynkach elektrycznych itp, 
bo za mało jest dedykowanych miejsc/tablic. Ujednolicić i dodać tablice informacyjne o 
obiektach, firmach, tak aby można było łatwo znaleźć szukany obiekt np. duży zakład 
produkcyjny, hotel itp 

485. Usunąć szelki reklamy a miasto odnajdzie swój urok 
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486. Usunięcie intensywnych reklam świetlnych o kolorach sygnalizacji świetlnej lub pojazdów 
uprzywilejowanych z okolic skrzyżowań lub głównych dróg.  

487. Uwazam ze reklam jest stanowczo za duzo wprowadzaja niepotrzebny chaos. Najbardzie 
drażniącą reklamą wedlug mnie jest duza podswietlana elektroniczna reklama przy 
skrzyżowaniu ul. Sienkieeicza i Montwiłła. Zwłaszcza po zmroku jest wrecz oślepiająca i 
przeszkadza kierowcą jadacym ul. Sienkiewicza. 

488. uwazam, ze zlym pomyslem jest puszczenie ankiety na FB i ogolnodostepnych konsultacji, 
gdy wiele osob wypowiada sie, nie mieszkajac/placac podatkow w Grodzisku.  

489. Uważam za konieczne wprowadzenie uchwały krajobrazowej i uprzątnięcie gminy z reklam. 

490. Uważam ze reklamy- chaos który dominuje szczególnie w Centrum Grodziska jest 
nieestetyczny i ukrywa potencjalne walory które ma do zaoferowania miasto. Ma dIe wrażenie 
ze wjeżdża się raczej do jarmarku czy na cyrk a nie do ładnego miasteczka.  

491. Uważam ze tablic reklamowych jest za dużo i zaśmiecają one przestrzeń miejską. Dodatkowo 
odbiorca - konsument jest nimi otoczony więc przestaje zwracac uwage na ich przekaz - są one 
więc w małym stopniu skuteczne. 

492. Uważam że banery reklamowe powinny wyglądać spójnie zesoba by nie robić nadmiernego 
chaosu. Powinna być też ich ograniczona ilość  

493. Uważam że często reklamy są rozstawione chaotycznie przez co bardziej one zniechęcają niż 
przyciągają oko.  

494. Uważam że przedsiębiorcy powinni mieć dowolność w umieszczaniu reklam na swoich i 
wynajętych do tego obiektach, pomimo tego że to brzydzi miasto. Restrykcyjna ustawa 
mogłaby zaszkodzić najmniejszym firmom, które musiałby wydać dodatkowe fundusze na 
zmianę reklam. Widziałbym rozwiązanie gdzie np w parkach albo miejscach przeznaczonych do 
odpoczynku byłby zakaz reklamy. 

495. Uważam że są niepotrzebne i nieestetyczne. 

496. Uważam,  że powinny być szyldy uslug a nie reklamy. Kamienice ładne,  duzo drzew a 
wszędobylskie reklamy 
 Tragedia. 

497. Uważam, ze mamy piękny krajobraz wokół grodziska, nowe inwestycje/ rewitalizacje są 
bardzo wyważone i spójne, myślę ze zarówno w centrum grodziska jak i w okolicznych wsiach 
powinnismy dążyć do jak najmniejszej liczby reklam banerów neonów. 

498. uważam, ze reklam jest za dużo, nasze piękne miasto zaczyna wyglądać równie paskudnie 
co ząbki czy marki. reklamy rozpraszają kierowców a przed dowolność umieszczania ich na 
ogrodzeniach człowiek na spacerze zamiast skupiać się na pięknie miasta i przyrody musi 
patrzeć na obrzydliwe, przestarzałe graficznie banery w złym guście. Przez ilość reklam w 
przestrzeni miasto wyglada na zaśmiecone. 

499. Uważam, ze świetnie byłoby wprowadzić jasne zasady dotyczące reklam zewnętrznych, 
jednak nie możemy zapominać o tym, że w obecnej sytuacji kiedy wiele firm walczy o 
przetrwanie warto by wspomóc ich w tej kwestii.  

500. Uważam, że autorami reklam są często osoby, które nie mają doświadczenia w 
projektowaniu graficznym (właściciele małych biznesów). Zlecają coś do małych pracowni 
graficznych i powstają potworki.  
 
Miasto mogłoby wesprzeć właścicieli biznesów inspiracjami, przykładowymi realizacjami, 
pomocą zatrudnionego grafika? Może 5000-6000 zł wydanych na pensje grafika, który 
przeprojektuje szyldy firmom, które się zgłoszą zrobiło by robotę? 
 
Proszę zobaczyć jak ciekawe realizacje robi Stowarzyszenie Traffic Design. Pięknie przerabiają 
szyldy: https://www.facebook.com/TrafficDesign 
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501. Uważam, że dopuszczalny powinien być ujednolicony szyld tylko przy siedzibie firmy. 
Dopuszczalna forma: nazwa firmy lub/i ogólnych charakter firmy: "Piekarnia Stokrotka", "Sklep 
obuwniczy - Magda".  

502. Uważam, że należy jak najszybciej też wykluczyć coś takiego jak reklamy świetlne, które 
często w godzinach nocnych mogą mylić kierowców o tym, że jedzie za nimi pojazd 
uprzywilejowany. Reklamy świetlne, szczególnie ta przy Targowisku też jest w fatalnym stanie. 
Proszę o ich sprawdzenie. Dodatkowo w dobie Internetu, pomyślałbym o zakazanie 
roznoszenia ulotek reklamowych które zanieczyszczają nasze miasto i skrzynki pocztowe... 
Dziękuje 

503. Uważam, że reklam jest za dużo, ale przede wszystkim są one często nieestetyczne. Wielkość 
często nie idzie w parze z jakością. Grodzisk Mazowiecki jest ładnym miastem, ale reklamy 
zmniejszają, a w niektórych miejscach nawet zniszczą jego urok. 
Reklamy rozpraszają również uczestników ruchu drogowego! Tu też trzeba dodatkowo zwrócić 
uwagę, że reklamy świetlne z migającym niebieskim świetlem mogą być mylące (karetki) - ale 
w Grodziski nie kojarzę takich. Myślę jednak, że warto się zastanowić nad tym, czy na takie w 
ogóle pozwolić. 
I jest prośba w sprawie tablic informayjnych o realizacji inwestycji z środków Unii Europejskiej  
- one powinne się bardziej wkomponować (wysokością, umiejscowieniem) w krajobraz, bo 
czasem po prostu szpecą odpowiednie obiekty (np. nasadzoną zieleń). 

504. Uważam, że reklam w Grodzisku Mazowieckim jest zdecydowanie za dużo, wprowadzają 
chaos w przestrzenie publicznej i liczę na uporządkowanie tej kwestii w najbliższych latach 

505. Uważam, że reklamy jedynie zaśmiecają krajobraz - nie dają adekwatnej korzyści, obecnie 
mało osób wg mnie kieruje się reklamami takiego formatu. Oznaczenie firm jest jak najbardziej 
potrzebne, jednak tablice reklamowe niestety nie. 

506. Uważam, że reklamy ledowe powinny być całkowicie wycofane, rozpraszają kierowców, 
przez co są niebezpieczne. Ilość tradycyjnych reklam powinna być ograniczona do niezbędnego 
minimum, a lokale usługowe mieszczące się w jednym budynku powinny mieć narzucone to, że 
ich szyldy reklamowe powinny wyglądać jednolicie, mieć podobną szatę graficzną i być 
zamieszczone na jednej wysokości. 

507. Uważam, że reklamy powinny zostać usunięte. Zaśmiecają krajobraz  

508. Uważam, że reklamy w Grodzisku Mazowieckim powinny być ograniczone do niezbędnego 
minimum (np. szyldy sklepów w ich miejscu działalności nad wejściem). Zakaz reklam 
"świetlnych", zakaz billboardów, a już na pewno całkowity zakaz reklam 
wielkopowierzchniowych (powyżej 12m2).  
Reklamy ogólne (tzn. biznesów które nie mają swojej działalności w tym budynku/na tej ulicy) 
powinny być skumulowane w kilku miejscach (max. 10) na całe centrum miasta na specjalnych 
tablicach lub słupach ogłoszeniowych. Poza centrum powinna być zasada, np. 1 billboard na 
1km drogi  głównej. Poza głównymi drogami całkowity zakaz reklam (poza minimalnymi 
reklamami prywatnej działalności na terenie tejże).  
Miasto powinno też wprowadzić estetyczne i jednolite oznaczenia miejskie dla istotnych 
biznesów dla miasta, które oczywiście będą opłacane przez te firmy, ale będą je reklamowały i 
podnosiły ich prestiż (system stosowany w cywilizowanych miastach Europy).  
Wygląd reklam na deptaku miejskim 11 listopad/Plac Wolności to obraz nędzy i rozpaczy 
(przepraszam za takie słowa, ale niestety to prawda). Do ograniczenia i uporządkowania w 
całości - to powinno być święte miejsce pod tym kątem. 

509. Uważam, że reklamy w Grodzisku sa agresywne i rozmieszczone nie estetycznie. 

510. Uważam, że reklamy w strefie publicznej są ważne, ale gdy jest ich zbyt dużo i powodują 
chaos to zamiast spełniać swoją rolę odstraszają od korzystania z reklamowanych dóbr, usług. 

511. Uważam, że rujnują nasze miasto i powinny być kategorycznie usunięte  

512. Uważam, że sprawa reklam wymaga jak najszybszego uregulowania. Prezentują się bardzo 
źle i nie świadczą dobrze o naszym mieście. 
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513. Uważam, że w Grodzisku reklam jest za dużo (szczególnie przy wyjeździe z Grodziska w 
stronę Milanówka). W dobie możliwości reklamowania się w internecie za pomocą socjal 
mediów/radia/gazetek, uważam, że taka uchwała będzie świetnym rozwiązaniem. 
Jednocześnie uważam, że szyldy sklepów również powinny mieć odgórne regulacje dotyczące 
rozmiarów i treści. 

514. Uważam, że w pierwszej kolejności należy ograniczyć reklamy wielkoformatowe, należące 
głównie do wielkopowierzchniowych sieci handlowych, zakładów produkcyjnych, etc. Obecnie 
cały marketing przenosi się do sieci i w celu wyszukania najlepszego i najbliższego punktu 
usługowego człowiek nie kieruje się już "strzałkami" do KFC, McDonalds, Orlen, Media Ekspret  
etc. tylko używa smartfona w celu ich lokalizacji. Podobnież z innymi usługami bardziej 
lokalnymi jak np. sklepy hydrauliczne, czy budowlane. W dobie powszechnego dostępu do 
internetu i systemu GPS, te reklamy nie mają większego sensu, a bardzo mocno zaburzają 
estetykę miasta.  
 
Ważne jest pozostawienie szyldów należących do małych biznesów lokalnych przedsiębiorców, 
które jednak należałoby ujednolicić pod względem formatu i lokalizacji na elewacjach.  
 
Uważam, że ciekawe i przyjazne są reklamy samorządu takie jak "rusza budowa obwodnicy" - 
bardzo poprawia to morale mieszkańców, którzy widzą, że coś się dzieje - to faktycznie jest 
interesujące. 
 

515. Uważam, że większość pytań zadanych w ankiecie była wystarczająco szczegółowa, aby po 
jej przeanalizowaniu podjąć właściwe decyzje 

516. Uważam, że wszelkie reklamy szpecą krajobraz i są wogole nie potrzebne.  

517. Uważam, że wszędobylskie reklamy zaburzają estetykę naszego miasta. W obecnych czasach 
gdzie dostęp do elektroniki jest powszechny mało kto zwraca uwagę na bilbordy. Pomocne 
mogą być jedynie przy znajdowaniu mniejszych sklepów/ zakładów, które często mają wejścia 
między budynkami albo od podwórka. Jednocześnie  uważam, że takie też powinny mieć 
określony niezbyt duży rozmiar. 

518. Uważam, że wszędobylskie reklamy zaburzają estetykę naszego miasta. W obecnych czasach 
gdzie dostęp do elektroniki jest powszechny mało kto zwraca uwagę na bilbordy. Pomocne 
mogą być jedynie przy znajdowaniu mniejszych sklepów/ zakładów, które często mają wejścia 
między budynkami albo od podwórka. Jednocześnie  uważam, że takie też powinny mieć 
określony niezbyt duży rozmiar. 

519. Uważam, że z powodu nadmiaru i braku ujednolicenia reklam Grodzisk bardzo wiele traci - 
głównie pod względem estetycznym. Poza tym w dzisiejszych czasach, przy całym szumie 
informacyjnym, reklama outdoorowa jest nieskuteczna - na bannery, billboardy i inne plakaty 
uwagę zwraca niewiele osób - a tym samym zupełnie niepotrzebna.  

520. uważam, że zakłócają krajobraz miasta  

521. W centrum Grodzisk powinny być narzucone kolory i wielkości szyldów na budynkach. 
Wielkie bilbordy zlikwidowane w całym Grodzisku. W kilku miejscach mogze być dopuszczony 
jeden bilbord stworzony przez miasto gdzie firmy będą mogły się reklamować. Bilbord molby 
być elektryczny ze zmianą reklam co kilka sekund. Reklamy ukazujące się powinny być o 
odpowiedniej treści, grafice..czytelne i jednoznaczne- zasada im mniej tym lepiej.  

522. W chwili obecnej, każdy wiesza co chce, jak chce i gdzie chce. Dlatego wygląda to tak a nie 
inaczej - czyli słabo brzydko i nie zachęcająco. Nadmiar informacji prowadzi do tego, że nie 
widać tych reklam jedna ginie przy drugiej i nie spełniają swojej roli. Reklamy duże na całej 
elewacji w dobie cyfryzacji nie mają większego sensu, bo reklamy atakują nas wszędzie i z 
każdej strony. Mieszkańcy gminy wiedzą gdzie jest jaki sklep, kto nie wie może szybko 
sprawdzić w internecie, a kto tylko przejeżdża przez gminę to go to nie interesuje. Dlatego 
wielkie bilboardy nie mają już większego sensu. 
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Ścisłe centrum miasta powinno być znormalizowane tak by każda reklama danego punktu miała 
te same wymiary, proporcje, a w centrum miasta można by było się pokusić żeby nawet i 
kolorystykę ujednolicić czyli w tym wypadku najbardziej "obiektywne" będą monochromy. 
Poza ścisłym centrum miasta na własnych ogrodzeniach można wprowadzić zakaz wieszania 
więcej niż jednej reklamy na tzw "banerze" żeby nie zabierać mieszkańcom szansy 
reklamowania swoich własnych usług, ale o określony kształtach np. zawsze taki baner nie 
mógłby być większy niż 3m2. 
 
Pomysłów i rozwiązań może być wiele, ale nie chce mi się tyle pisać :) 

523. W dobie internetu reklamy w ogóle powinny zniknąć z przestrzeni miejskiej. Nie mam tu na 
myśli oznakowania np. Sklepu czy firmy, ale wszędobylskie "płachty" na płotach, elewacjach, 
przy drogach itp. 
W  reklamach świetlnych powinno być zakazane używanie kolorów czerwonego i niebieskiego, 
jadąc samochodem kiedy jest już ciemno, z oddali widać tylko migające światła, które wyglądają 
jak np. Sygnał świetlny ambulansu. 

524. W dobie smartfonów moim zdaniem placówki handlowe powinny skupiać się przede 
wszystkim na reklamie cyfrowej, umieszczać się na mapach i reklamować na danym obiekcie 
(markety). Przez reklamy na płotach czasem jest mniejsza widoczność dla ruchu, nie mówiąc 
już o brzydocie pstrokacizny i braku spójności. Mniej tablic i spójnych miejsc ogłoszeniowych 
oznacza ich większą widoczność i przyzwyczajenie mieszkańców, że tam właśnie mają szukać 
informacji. 

525. W dzisiejszych czasach rolę informowania o ofertach spełnia internet. Przestrzeń publiczna 
to nie jest miejsce na szpecące ją reklamy. 

526. W Grodzisku brakuje ładu przestrzennego w ogóle. Jeśli chodzi o reklamy, to jest ich 
zdecydowanie za dużo - zwłaszcza tych o dużym formacie. Reklamy powinny zostać 
ograniczone do szyldów nad sklepami, które także powinny prezentować poziom estetyczny. 
Niedopuszczalne są banery zasłaniające krajobraz, zaburzające go. Od wieszania reklam są 
słupy ogłoszeniowe i tyle.  

527. W Grodzisku jest reklam za dużo i są nie estetyczne, często w miejscach do tego nie 
przeznaczonych,lub na skrzyżowaniach głównych ciągów komunikacyjnych powodują 
dekoncentrację kierowców.  

528. W Grodzisku jest za dużo reklam. Szczególnie na drogach wjazdowych do miasta - wygląda 
to trochę jak w latach 90-tych - chaos i pomieszanie z poplątaniem. Zostawmy ujednolicone 
szyldy, zostawmy reklamy lokalne - jeśli już mają być, ale też w sensownych ramach. Nie mogę 
się doczekać, aż Grodzisk będzie świecił brakiem reklam <3 

529. W Grodzisku jest zdecydowanie za dużo reklam. Niespójnych, każda inna, pstrokata. 
Grodzisk byłby dużo ładniejszym miejscem gdyby ograniczyć ilość reklam. A do tego trochę 
zazielenić zamiast wycinać kolejne drzewa w których miejsce wstawiane są reklamy.  

530. W Grodzisku panuje całkowity chaos jeśli chodzi o ład architektoniczy (w tym także w kwestii 
reklam) miasto traci swoją historyczną spoistość i charakter, niewiele brakuje, aby upodobniło 
się do Pruszkowa (a w zasadzie niewiele je od Pruszkowa już różni). Z miasta o wyrazistym 
charakterze staje się blokowiskiem zalanym morzem całkowicie bez składu i ładu 
umieszczonych reklam, tablic. Centrum zmienia się w betonową pustynię, bez poszanowania 
dla historycznej zabudowy, wiecznie zakorkowane, z utratą zielonych ogrodów, które stanowiły 
płuca miasta. Brak jest nie tylko regulacji dotyczących reklam, ale także - a może przede 
wszyskim - brak jest regulacji ograniczających samowolę dewaloperów. Uliczki w centrum tracą 
małomiasteczkowy, przyjazny dla ludzi charakter, ginąc w mroku powodowanym przez zbyt 
wysokie bloki stawiane niemal w ostrych granicach działek, na których kiedyś stały domy 
jednorodzinne. Z przykrością i wielkim żalem patrzę na to, jak zmienia się moje miasto w 
betonową sypialnię dla Warszawy z wiecznie zatłoczonymi ulicami. 
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531. W Grodzisku widziałam dwie tablice elektroniczne, na który można wykupić ogłoszenie, 
można by zostawić niewielkie szyldy informujące o działalności zlokalizowanej z boku głównego 
traktu (np pomiędzy zabudowaniami). Elewacje bez okien ładniej prezentują się z jakimś 
muralem niż z kolejną reklamą. 

532. W mojej ocenie istotny jest jakiś odpowiedni umiar i zachowanie określonej konwencji/stylu 
w danym miejscu. Zwłaszcza wokół centrum powinniśmy więcej eksponować ładne elewacje 
"małomiateczkowej" infrastruktury, tj. kamienic i domów mieszkalnych, wielorodzinnych, a 
pozwalać na większe zakrycie w przypadków bloków, czy budynków znacznie odstających 
stylem od reszty (mam na myśli nowoczesne budownictwo z przeważającym szkłem, metalem 
i betonem, jak i stare zaniedbane budynki, które do pastelowych kolorów kamienic centrum w 
dużej mierze nie pasują). Dodatkowo unikałbym nagromadzenia reklam w pobliżu stref 
zielonych jak park Skarbków i stawy Goliana. Chciałbym jednak mimo wszystko, aby zasady 
prawne nie były nazbyt ograniczające, ponieważ utrudnia to często działalność niektórym 
firmom, czy osobom. 

533. W niektórych miejscach panuje bałagan reklamowy. 

534. W niektórych miejscach rzeczywiście reklam jest za dużo, niektóre są po prostu brzydkie i 
odrzucające :) 

535. w niektórych sytuacjach ograniczają widoczność na drodze oraz jest ich za dużo co zmienia 
ich charakter, zamiast zachęcać do danych zakupów powodują pewną niechęć konsumenta 

536. W obecnej chwili zbyt duży chaos, co psuje wizerunek miasta. 

537. W ogóle, tylko przy siedzibie firmy.  

538. W pełni popieram uchwałę krajobrazową dążącą do maksymalnego ograniczenia i 
uporządkowania reklam w naszej gminie. 

539. W przypadku reklam razi, nie tyle wielkość czy ilość, co brak gustu, smaku i pojęcia przy 
zakładaniu. Ma być TANIO! i po najmniejszej linii oporu. Tego jednak ustawa nie jest w stanie 
zmienić. Jednakże inicjatywa słuszna. Krok by wychować młode pokolenie w poczuciu smaku. 

540. W sumie to mi nie przeszkadzają, nie zwracam na nie uwagi 

541. w szczególności reklamy przy drogach są problematyczne, powodują mniejszą widoczność 
znaków drogowych. Prym wiedzie w tym ulica Królewska. 

542. W takim wydaniu jak teraz przedstawiane są reklamy szpeci i to bardzo wizerunkowi miasta.   

543. W uchwale krajobrazowej ważne jest by miejsca rekreacyjnie były wolne od reklam a jeśli to 
niemożliwe to niech nie zaburzają one krajobrazu. Ponadto kiepskim pomysłem jest zakrywanie 
starych, w złym stanie technicznym budynków reklamami. 

544. Według mnie jest ich za dużo.  

545. Według mnie, fajnie byłoby, gdyby reklamy były spójne i jednolite, pasujące do siebie, aby 
krajobraz nie był tak "zaśmiecony". Przyjemniej spędzałoby się czas spacerując, a teraz nasze 
naturalnie piękne miasto przekształca się w komercyjny śmietnik, co jest dość przykre. 
Pozdrawiam 

546. Według mnie, tablic oraz urządzeń reklamowych jest zbyt dużo. W większości są one 
nieestetyczne, wprowadzają chaos i niestety bardzo często są sposobem na zakrycie wad 
architektonicznych niektórych budynków. Idealnym rozwiązaniem byłoby ograniczenie ich 
występowania oraz umiejętne dostosowanie ich do konkretnych zabudowań czy otoczenia. 

547. Wiadomo, że reklamy to jakby nieodłączna część naszej rzeczywistości ale jest ich za dużo, 
za kolorowo, za różnorako pod względem formatu i zawartości. Duża reklama na budynku nie 
przeszkadza tak jak wiele drobnych. Czasem nawet zasłoni szpetotę jakiejś budowli. Małe 
reklamo-szyldy przy sklepach jeśli będą blisko siebie i mniej więcej w jednym formacie nie 
przeszkadzają tak, jak misz-masz tego co teraz mamy. Bardzo się cieszę, że nareszcie 
dojrzeliśmy do tego, żeby cały ten bałagan reklamowy uporządkować. Miasto się rozwija, 
pięknieje a nadmiar reklam to wszystko psuje. Dziękuję za dobrą inicjatywę :) 

548. Widzę same reklamy, bez Grodziska :(  

549. Widzę słuszność ujednolicenia formy reklamy na zewnątrz, również w zakresie typografii.  
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550. Wielki nieład  

551. Więcej nowoczesnych nośników reklamowych, mniej przypadkowych „partyzanckich” 

552. Większe uporządkowanie i ujednolicenoe formatów, bardzo rażą reklamy robione własnymi 
środkami, które wyglądają na stare i zniszczone 

553. Większość informacji pozyskuje za pomocą internetu czy też Google maps. 
Taka forma reklamowania się jest bezsensowna. Często można spotkać reklamę firmy, która 
przestała istnieć  

554. Większość konsumentów czerpie informacje o producentach, usługach z opinii znajomych 
lub z internetu. Reklamy w mieście powinny być w miarę możliwości ograniczane lub 
ujednolicane stylistycznie. Szczególnie przy głównych ulicach. Miasto nie powinno wyglądać jak 
kolorowy katalog z reklamami. Więcej zieleni. 

555. Wjazd do Grodziska od strony autostrady koszmar jeśli chodzi o ilość reklam, przez co 
reklamy są nieczytelne, wręcz drażnią zamiast zachęcać  

556. Wolę reklamy niż polityczną propagandę       

557. wprowadzają nieład w miejską przestrzeń, wyglądają nieestetycznie, jeden wielki bałagan 

558. wprowadzić zakaz reklam migających i świecących 

559. Wsie też toną w reklamach. Jeszcze trzeba zrobić porządek z oklejanuem słupów czy latarni.  

560. Wszelkie bilbordy, reklamy zaśmiecają przestrzeń publiczną powodują chaos, odwracają 
uwagę kierujących pojazdami. Powinno się zakazać natychmiast. 

561. Wszelkie reklamy powinny być spójne wizualnie z otoczeniem, w którym występują tj. 
zarówno z kolorystyką budynków, jak i ze sobą wzajemnie oraz z miejscem umieszczenia. 
Reklamy powinny być jednolite dla wszystkich firm (jak np. złoty szyld sklepu Żabka 
umieszczany w niektórych miejscowościach na budynkach objętych nadzorem konserwatora 
zabytków).  

562. Wszędzie jest za dużo reklam, również na wsiach 

563. Wszystkie reklamy powinny być podobnej wielkości, a także uszkodzone czy stare nabiezaco 
wymieniane 

564. Wszystkie reklamy, billboardy psują wygląd miasta i wygląd krajobrazu. Jest tyle form 
promocji danego sklepu, usług np internet, że te stojąco wiszące reklamy nie są potrzebne 

565. Wszystko reklamy powinny być zabronione. Do reklamowania własnej firmy służy do tego 
internet. Jak by nie było mamy XXI wiek.  

566. Wygląda to strasznie tandetnie. Nigdy żadna taka masowa reklama nie zachęciła mnie do 
zakupów, wręcz przeciwnie. Ważniejsza jest reklama w internecie i opinią innych ludzi niż 
wielki, szpecący bilboard. 

567. Wymagają ilościowego ograniczenia i uporządkowania ze względu na ilość i dowolność 
formatu. 

568. Wyraziłam opinie w ankiecie  
Nie podobają mi się  

569. Wyznaczyć miejsca na reklamy estetycznie zaprojektowane, komponując e z przestrzenią.  

570. Z umiarem i ładem 

571. Za duża ilość reklam budzi niechęć, w dziejszyszych czasach najważniejsze to być obecnym 
w internecie. 

572. Za dużo  

573. Za dużo badziewia i chaos zupełnie niepotrzebne. Warto czerpać wzory z Austrii, Włoch... 

574. Za dużo ich w przestrzeni publicznej, nie tylko w mieście ale również i na wsiach.  

575. Za dużo ogłoszeń  

576. Za dużo pstrokacizny . Jest samowolka w zamieszaniu banerów w przypadkowych miejscach 
. Jestem ciekawa czy ktoś to czyta? Jak do tej pory żadnej z banerów nie zachęcił mnie do 
zapoznania się z oferta firmy (wyjątek stanowi palarnia kawy - ale tylko dlatego ze lubię kawe 
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a nie dlatego ze maja „ładny” baner)  Dobrze by było gdyby reklamy miały jeden styl , jakieś 
wspólne zasady i wyznaczone miejsce na ich zamieszczanie  

577. Za dużo reklam cześć reklam bardzo zaniedbanych, różne formaty w tym samym miejscu 
powodują chaos 

578. Za dużo reklam na budynku, wyglada to nieestetycznie  

579. Za dużo reklam, bez ustandaryzowania.  

580. Za dużo reklam, krajobraz gminy traci na tym.  

581. Za dużo reklam, za duży chaos. Małe, zgrabne reklamy przy obiektach, jednolitych, 
ustalonych formatów i rozmiarów. 

582. Za dużo reklam.  

583. Za dużo reklam. Psują widok okolicy 

584. Za dużo reklam. Tworzą niefajny klimat. Mądre ogłoszenia społeczne i gminne tak, a reklamy 
w punktach wyselekcjonowanych. Wielkie dzięki za możliwość wyrażenia opinii. 

585. Za dużo zdecydowanie reklam. Powodują chaos i tym sposobem sa jeszcze bardziej 
nieczytelne. Psują krajobraz i wizerunek. Szyldy szczególnie na deptaku i w centrum powinny 
być ujednolicone, na wysięgnikach, metalowe. 

586. Za dużo, bez ładu  jak wszędzie pod W-wą. 

587. Za dużo, ogolny chaos, przy głównych drogach - rozprasza  

588. Za dużo, rozpraszają podczas jazdy. 

589. Za dużo, wszędzie, rozpraszają kierowców i zasłaniają budynki  

590. Za dużo, zbyt duży chaos 

591. Za duży chaos, za dużo reklam wokół, brak czytelności reklam przez chaos.  

592. Zaburzają harmonię, szpecą, zasłaniają piękne kamienice. 

593. Zakazać wszystkich reklam 

594. Zasłaniają piękne miasto, ogólnie uważam że w Polsce jest za dużo reklam przestrzennych. 
Powinny być tylko szyldy w miejscu w którym znajduje się dana firma. Forma przekazu powinny 
być: gazeta radio tv 

595. Zaśmiecają krajobraz i są zbędne  

596. Zaśmiecają krajobraz. Nic nie dają, teraz informacji o usługach szuka się w internecie, nikt 
nie czyta billboardów, są obrzydliwe i zniechęcają mnie wręcz do korzystania z tak 
reklamowanych usług  

597. Zaśmiecają miasto 

598. Zaśmiecają miasto  

599. Zaśmiecają miasto, powodując ze staje się tak jak inne gminy albo i gorsze z powodu wysypu 
reklam 

600. Zbyt duża różnorodność reklam i zdecydowanie za dużo ich w jednym miejscu co 
doprowadza do braku czytelności i oczywiście zaburzenia ładu i porządku w tej lokalizacji. 

601. Zbyt dużo wielkoformatowych reklam w krzykliwych kolorach.  

602. Zbyt dużo, zbytnia dowolność. Pokażcie, że można nad tym zapanować. Trzymam kciuki! 

603. Zbyt duży chaos reklamowy, a także zbyt duża ich ilość.  

604. Zbyt wiele  

605. Zbyt wiele kolorowych reklam zakłóca ład przestrzenny i nie sprzyja wizerunkowi miasta 
które stawia na zieleń 

606. Zbyt wiele niepotrzebnych banerów 

607. Zbyt wiele, bez ładu, brudne , stwarzające nawet niebezpieczeństwo na drodze utrudniając 
widoczność znaków drogowych  

608. Zdecydowanie hałas reklamowy nie wygląda dobrze. Bardzo dobrze, że władze miasta chcą 
się tym zająć.  Grodzisk wygląda coraz ładniej np. dzięki kwiatom i roślinom zielonym w 
przestrzeni publicznej.  

609. Zdecydowanie jest ich za dużo  
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610. zdecydowanie jetem za usunieciem lasu reklam, kazda reklama powinna byc ustalana z 
gospodarzem miasta aby zachować jakośc 

611. Zdecydowanie mniej reklam !!!  

612. Zdecydowanie ograniczyć wielkie powierzchnie reklamowe zwłaszcza w mieście i przy 
drogach. 

613. Zdecydowanie uważam, ze reklama powinna być tylko na przeznaczonym pod nią, 
dedykowanym nośniku.absolutnie nie na ogrodzeniach, elewacjach, etc.  Wszystkie szyldy na 
elewacji powinny być spójne stylistycznie, w miarę jednolite kolorystycznie (przynajmniej taka 
sama gamą kolorystyczna). Poza tym stanowią niebezpieczeństwo dla kierowców absorbując 
uwagę a także ograniczając pole widzenia. Jest jeszcze kwestia schludności takiej reklamy np 
po większym wietrze. Zecydowanie reklamom w przestrzeni miejsskiej -NIE 

614. Zdecydowanie w o czy kłują reklamy wzdłuż ulicy żyrardowskiej, królewskiej w obu 
kierunkach. 

615. Zdecydowanie za dużo. Chaos i bałagan.  

616. Zmiany muszą mieć miejsce ale gmina ma możliwości zachęty co powinna wykorzystać. Ulgi 
lub benefity znacząco zredukują opór właścicieli powierzchni reklamowych a będą również 
dobrym ruchem PR. W ten sposób "wilk syty i owca cała". 

617. Zmniejszyć ilość reklam i świecących reklam które rozpraszają kierowców zwłaszcza nocą 

618. Znaczne ograniczenie a najchętniej pełna likwidacja banerów reklamowych w Grodzisku Maz 
to wspaniała i potrzebna inicjatywa. Reklam jest bardzo dużo, psują wygląd naszego miasta. 
Panuje obecnie totalny chaos i dowolność w ich umieszczaniu a w mojej ocenie nie są do 
niczego potrzebne. Pozdrawiam  

619. Zyjemy w dobie internetu. Można znaleźć tam firmy z okolicy. Nikt nie czyta reklam na 
płotach, a te jedynie zaśmiecają krajobraz. Wystarczą reklamy w danej lokalizacji tj. np. 
ogrodzenie lub elewacja, gdzie jest konkretna firma, wjazd do firmy itp. 

620. Żadna reklama wizualna nie służy krajobrazowi ani ludzkiej psychice. Więcej zieleni mniej 
reklam i betonu. Ave Grodzisk.  

621. żadnych urządzeń i tablic, wystarczy internet 
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Szczegółowe wnioski, wynikające z postulatów i opinii mieszkańców przekształcone zostały na 

konkretne zapisy projektu uchwały krajobrazowej. Ogólnie należy jednak zauważyć znaczącą niechęć 

do stanu istniejącego oraz krytykę dla metod reklamowania się stosowanych obecnie. 

Mieszkańcy oczekują radykalnej zmiany krajobrazu i do tego w jak najkrótszym czasie. 

Wyniki ankiety dają mandat do stworzenia dokumentu, który będzie traktował zagadnienie 

chaosu reklamowego kompleksowo, rozwiązując najistotniejsze problemy dysharmonizujące 

przestrzeń Grodziska Mazowieckiego.  

Niezwykle istotny jest też głos społeczny mówiący o tym, że cały Grodzisk powinien zostać objęty 

jednolitymi zasadami (prawie połowa respondentów), co świadczy o poczuciu tożsamości 

z przestrzeniami również o charakterze lokalnym a nie tylko reprezentatywnego centrum miasta. 


